

နှစ် ၅၀ မြန်မာ့သမိုင်းတစ်လျှောက် အမြင့်မားဆုံးအပြောင်းအလဲ

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဦးဆောင်သည့် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၏မူဝါဒများဖြင့် ဖွဲ့စည်းသော အစိုးရသစ် စတင်ပြု

နိုင်ငံတော်သမ္မတတာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ် ဦးထင်ကျော်ထံ တာဝန်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၃၀

နိုင်ငံတော်သမ္မတတာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင် ဧည့်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ☆



ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅)ရက်မြောက်နေ့သို့ တက်ရောက်လာစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတတာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ် ဦးထင်ကျော်တို့အား တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

- ပလ္လင်သည် မြန်မာတို့၏ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်စိုးမူကို လေးလေးနက်နက်ဖော်ကျူးနေသကဲ့သို့ စလွယ်သည် ထီးသုံးနန်းသုံး ရာထူးဌာနန္တရ အမှတ်သင်္ကေတဖြစ်သည်။
- ပလ္လင်နှင့် စလွယ်တို့မှာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အမြင့်မြတ်ဆုံး အမှတ်သင်္ကေတများဖြစ်ပေရာ အမြဲထာဝရ ကျင့်သုံးအပ်သော သမိုင်းအစဉ်အလာများဖြစ်သည်။
- ယခုကဲ့သို့ သီဟာသနပလ္လင်ရှေ့တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအဆောင်အယောင်ဖြစ်သည့် စလွယ်ကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းသည် လွတ်လပ်ခြင်း၊ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်စိုးခြင်း၊ မြင့်မြတ်ခြင်း၊ ခွဲညားခြင်းစသည့် ကျက်သရေမင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံသည့် အထိမ်းအမှတ်လက္ခဏာတစ်ရပ်ဖြစ်ပေသည်။

Modern life With G-SEVEN

“**မြန်မာ့နှစ်ဆယ်လုံး ထင်မြန်အချိန်အခါထဲတွင် မိမိတို့အဖွဲ့အစည်းတို့ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ထားသော G-SEVEN မိသားစုမှ ဆုမွန်ကောင်းကောင်းအပ်ပါမည်။”**

သက်တမ်းကြီးကြီးကြီး Promotion April 1 ~ 10 / All item 10% discount

Hotline : 09-300 000 87, 09-252 257 799

» ရန်ကင်းအစားပြောင်း(၁) - အမှတ်(၉၅၁)၊ ၁၀မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၇၅၉၁၊ ၀၉-၃၂၀၇၅၂၄၈

» မန္တလေးအစားပြောင်း(၁) - (၈၁)လမ်းနှင့်(၃၂)လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၇၁၁၁၀၄၊ ၀၉-၂၅၇၁၁၁၀၅

ပြည်တွင်းရေးရာ

★ ရှေ့မိုး

အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က နိုင်ငံတော်သမ္မတ အသစ်အဖြစ် ရွေးချယ်ခြင်းခံထားရသည့် ဦးထင်ကျော်ထံ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့်ကြေညာချက်ကို ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ အဆောင်အယောင်ရွှေစလွယ်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ်အဖြစ် ရွေးချယ်ခြင်း ခံထားရသည့် ဦးထင်ကျော်ထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ် ဦးထင်ကျော်တို့ ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ကြသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက ဒုတိယသမ္မတအသစ် ဦးထင်ကျော်အား ဒုတိယသမ္မတအသစ် ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူနှင့် တက်ရောက်လာကြသော ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့် ကြေညာချက်နှင့် သမ္မတ အဆောင်အယောင် ရွှေစလွယ်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ်အဖြစ် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည့် ဦးထင်ကျော်ထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ တာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတအသစ် ဦးထင်ကျော်တို့ ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ တာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသော ဒုတိယသမ္မတ ဦးထင်ကျော်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူနှင့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

□ ကျောမိုးမှ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ချုပ်ချယ်မှုကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ နိုင်ငံတော်ပွဲစဉ်အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်သန်းသန်းနွယ်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်နှင့် ဇနီး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်နှင့် ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ လွှတ်တော်ရေးရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊

အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံအမတ်ကြီးများ၊ သံတမန်များ၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီးတို့က တက်ရောက်လာကြသူများအား ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းညှိနှိုင်းသည်။ ညစာစားပွဲ အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများသည် အနုပညာဦးစီးဌာနမှ အနုပညာရှင်များနှင့် တေးသံရှင်များ၏ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပွဲခင်းသာ

အမှန်တရားဟာ
ချောင်ကျကျ စားပွဲမှာ
ဦးထုပ် ငိုက်ငိုက်ဆောင်း ထိုင်နေရာက
ထ...ရပ်...
ဇာတ်ခုံပေါ် တက်လာနေပြီ
မီးထိန်ထိန် စည်းဝါးညီလို့
ဆိုင်းဝိုင်းထဲက
ပတ်မကြီးကို
(ဘယ်သူမှယောင်လို့)
ခလုတ်တိုက် မရအောင်
လူကလေးတစ်သိုက်
ဝန်းရံထိုင်လိုက်သပ
ပွဲစပါဗျို့။

မင်းကိုနိုင်

အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်)ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု နိုင်ငံတကာအရေးပေါ်ကြေညာချက် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ရုပ်သိမ်း

မွန်ဇီးယား မတ် ၃၀

အနောက်အာဖရိကနိုင်ငံများတွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လက ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သော အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်) ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု နိုင်ငံတကာအရေးပေါ်ကြေညာချက်ကို ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ရုပ်သိမ်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းများအရသိရသည်။

မတ် ၂၉ ရက်ကကျင်းပခဲ့သည့် အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်)အရေးပေါ်ကော်မတီအစည်းအဝေးရလဒ်ပေါ် အခြေခံပြီး ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် မာဂရက်ချန်က အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်)နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးအရေးပေါ်ကြေညာချက်ကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ဂီနီ၊ လိုက်ဘေးရီးယားနှင့် ဆီရာလီယွန်နိုင်ငံတို့သို့ ခရီးသွားလာခြင်းများ၊ ကုန်သွယ်ရေးလုပ်ဆောင်ခြင်းများ အား တားမြစ်ပိတ်ဆို့ထားခြင်းကိုလည်း ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းသင့်သည်ဟု ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် မာဂရက်ချန်က မီဒီယာသို့ပြောကြားသည်။

အဆိုပါနိုင်ငံများအနေဖြင့် အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်)ပျံ့နှံ့မှုထပ်မံမဖြစ်ပွားစေရန် နိုင်ငံတကာအကူအညီများကို ဆက်လက်လိုအပ်နေမည်ဖြစ်ကြောင်း မာဂရက်ချန်က ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှစပြီး ယင်းသုံးနိုင်ငံမှစတင်ကာ အီဘိုလာဗိုင်းရပ်(စ်) ကမ္ဘာတစ်ဝန်းသို့ပျံ့နှံ့ခဲ့သည်။ ဗိုင်းရပ်စ်ပျံ့နှံ့မှုကြောင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် လူပေါင်း ၁၁၃၀၀ ကျော် သေဆုံးခဲ့သည်။

အဆိုပါသုံးနိုင်ငံတွင် ဗိုင်းရပ်(စ်)ကူးစက်မှုဖြစ်ပွားခြင်းမရှိတော့သည်မှာ လေးလကျော်ပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ဆိုသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကော့



ဗျူဟာလက်နက်များ ပါကစ္စတန်ဖြန့်ဖြူးကြက်ထားမှု သမ္မတအိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့ စိုးရိမ်ပူပန်ဟုဆို

ဝါရှင်တန် မတ် ၃၀

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံသည် စစ်ပွဲသုံးဗျူဟာလက်နက်များကို ဆက်လက်ဖြန့်ဖြူးကြက်ထားခြင်းသည် ဗျူဟာလက်နက်အန္တရာယ်ကို ကြီးမားစေကြောင်း အမေရိကန်အစိုးရအဖွဲ့ အထက်တန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက မတ်၃၀ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

စစ်ပွဲသုံးဗျူဟာလက်နက်များကို ပါကစ္စတန်နိုင်ငံက ဆက်လက်ဖြန့်ဖြူးကြက်ထားခြင်း အတွက် သမ္မတဘာရက်အိုဘားမား၏ အစိုးရအဖွဲ့က စိုးရိမ်ပူပန်မှုဖြစ်ရကြောင်း အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဌာန လက်နက်ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတကာလုံခြုံရေးလက်ထောက်ဝန်ကြီး ရှိတ်ဂိုတမ်မိုလာက ပြောကြားသည်။

ဗျူဟာလက်နက်လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၃၀ ရက်မှ ၃၁ ရက်အထိ အမေရိကန်သမ္မတ ဘာရက်အိုဘားမားက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံက စစ်ပွဲသုံးဗျူဟာလက်နက်များ ဆက်လက်ထားရှိခြင်းမှာ လွန်စွာ စိုးရိမ်ဖွယ်ရာကောင်းလှကြောင်း ဂိုတမ်မိုလာက မတ် ၂၉ ရက်တွင် ကျင်းပသော သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။ စစ်ပွဲသုံးဗျူဟာလက်နက်ဆိုသည်မှာ စစ်ရေးအခြေအနေ တစ်ရပ်အရ စစ်ပွဲ၌အသုံးပြုနိုင်ရန် ရည်ရွယ်လျက်ဖြန့်ဖြူးကြက်ထားသော ဗျူဟာလက်နက်ကို ဆိုလိုသည်။

ရိုက်တာ။

ဘိုးရင်းလေယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ အလုပ်အကိုင်နေရာများ လျော့ချမည်

ဝါရှင်တန် မတ် ၃၀

ဘိုးရင်းလေယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီသည် ယခုနှစ်လယ်ထက်နောက်မကျဘဲ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး လေယာဉ်ထုတ်လုပ် ရေးဌာနခွဲရှိ အလုပ်အကိုင်နေရာ ၄၀၀၀ ခန့် လျော့ချမည်ဖြစ်ကြောင်း ကုမ္ပဏီပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက မတ် ၃၀ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ဘိုးရင်းကုမ္ပဏီသည် ပုံသန်းရေးနှင့်သုတေသန စမ်းသပ်မှုများအတွက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသော ဌာနခွဲတစ်ခုရှိ အလုပ်အကိုင်နေရာ ၅၅၀ ခန့်ကိုလည်း လျော့ချမည်ဖြစ်သည်။

မြို့ပြလေကြောင်းစက်မှုလုပ်ငန်းဈေးကွက်၌ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းယှဉ်ပြိုင်မှုမြင့်မားလာခြင်းကြောင့် ကုမ္ပဏီလုပ်သားအင်အား၏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း ကို လျော့ချမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆီယက်တဲလ်တိုင်းမ်သတင်းစာက ရေးသားဖော်ပြသည်။

ရိုက်တာ။

ခိုးထုတ်ဆင်စွယ်များအား ကင်ညာရဲတပ်ဖွဲ့ သိမ်းဆည်းရမိ

နိုင်ရိုဘီ မတ် ၃၀

အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၄၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ ဆင်စွယ်များအား နိုင်ရိုဘီရှိ ဂျီမိုကန်ညာတာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ကင်ညာရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက မတ် ၃၀ ရက်တွင် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျောက်စိမ်းတုံးများအဖြစ် အသွင်ယူထားသော အဆိုပါဆင်စွယ်များအား မိုဇမ်ဘစ်နိုင်ငံ မှ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ သယ်ဆောင်လာစဉ် လေဆိပ်စစ်ဆေးရေးဂိတ်တွင် စက်ဖြင့်စစ်ဆေးရာမှ ဖမ်းမိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

“ကျွန်တော်တို့က စစ်ဆေးရေးဂိတ်မှာ စစ်ဆေးလိုက်တော့ ဆင်စွယ် ၁၈ ခုကို တွေ့ရှိခဲ့ပြီး ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ပါတယ်” ဟု လေဆိပ်မှူးခင်းတပ်ဖွဲ့မှူး ဂျိုးဇက်အန်ဂျီဆာက ဆင်ယာသို့ပြောကြား သည်။ ဆင်စွယ်များကို မာပူတိုမြို့မှ ဗန်ကောက်သို့ သယ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် တရားခံကို စုံစမ်းနေဆဲဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောကြားသည်။ တရားခံများကို ဖမ်းမိသည့်အခါ အပြစ်ပေး နိုင်ရန် မာပူတိုက တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက် ပြောသည်။

ယခုဖြစ်ရပ်သည် တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှု တားဆီးရေးကြေညာချက် တစ်ရပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးကြောင်း ကင်ညာလေကြောင်းမှ ကြေညာပြီးနောက် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ ခြင်းဖြစ်သည်။

ဆင်ယာ။



တောင်တရုတ်ပင်လယ်အရေးအငြင်းပွားမှု မြင့်တက်စဉ်တွင် ရေငုပ်သင်္ဘောတပ်ဖွဲ့ ဖိလစ်ပိုင်ထူထောင်ဖွယ်ရှိ

မနီလာ မတ် ၃၀

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသည် ဒေသတွင်း၌ တရုတ်နိုင်ငံ၏စစ်ရေးအရ လွှမ်းမိုးလာမှုကို တုံ့ပြန်နိုင်ရေးအတွက် ကာကွယ်ရေးအသုံးစရိတ်ကို မြှင့်တင်သုံးစွဲမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံ၏ပထမဆုံးသော ရေငုပ်သင်္ဘော တပ်ဖွဲ့ကို ထူထောင်နိုင်ရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံဖွယ်ရှိကြောင်း ရိုက်တာသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

တောင်တရုတ်ပင်လယ်တစ်ခုလုံးနီးပါးကို ပိုင်ဆိုင်သည်ဟု တရုတ်နိုင်ငံက ကြေညာထားသည်။ ယင်းပင်လယ်သည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အရေးပါဆုံးသော ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းလမ်းလည်းဖြစ်သည်။ ပင်လယ် ရေကြောင်းနယ်နိမိတ်နှင့်ပတ်သက်၍ အငြင်းပွားမှုများဖြစ်ပွားနေသည့် နိုင်ငံများထဲတွင် ဖိလစ်ပိုင်၊ ဗီယက်နမ်၊ မလေးရှား၊ တိုင်းပေ၊ တရုတ်နှင့် ဘရူနိုင်းတို့ပါဝင်ကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံက ရေကြောင်းပိုင်နက်တောင်းဆိုမှုများနှင့်အညီ အာဏာသက်ဝင်စေပေမီ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသည် အနောက်ဘက်ကမ်းခြေ ဒေသ ပိုင်ဆိုင်မှုဆုံးရှုံးသွားနိုင်မည်ဟု သမ္မတအကီနိုက ပြောကြားသည်။

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံကာကွယ်ရေးအတွက် ခေတ်မီလက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့ တည်ဆောက်ရေးအတွက် မိမိတို့အရှိန်မြှင့်အားထုတ်လုပ်ဆောင်နေ သည်ဟု သမ္မတအကီနိုက ပြောကြားသည်။ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသည် ပစ်ဖိတ်သမုဒ္ဒရာအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်နိုင်သော သဘာဝအလျောက် ဖြစ်ပေါ်နေသည့် ခရီးထောက်နိုင်ငံအဖြစ်တည်ရှိနေခြင်းကြောင့် ရေငုပ် သင်္ဘောတပ်ဖွဲ့တည်ဆောက်ရန် လိုအပ်၊ မလိုအပ်ကို လေ့လာဆန်းစစ် လျက်ရှိကြောင်း သမ္မတအကီနိုက မနီလာမြို့တွင် ရိုက်တာသတင်း ဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း မြေဧက ၂၉၀၀ အကျယ်အဝန်းရှိ ကျွန်းမြေဒေသဖြစ်ပေါ်အောင် ကျွန်းတူ တည်ဆောက်ထားကြောင်း၊ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်နှစ်အတွင်းကပင် တောင် တရုတ်ပင်လယ်တွင်း၌ ကျွန်းတူများတည်ဆောက်ပြီး မြေပြင်မှ ဝေဟင်ပစ် ခွဲလက်နက်စနစ်များဖြန့်ဖြူးကြက်ထားကြောင်း အမေရိကန်နှင့် တရုတ်(တိုင်းပေ)တို့က ပြောကြားကြသည်။

ရိုက်တာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်၊ ၁/၂၀၁၆

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်)

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၀ နှင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ (က)နှင့် (ခ) တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ “ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့”ကို အောက်ပါ ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းလိုက်သည်-

- (၁) ဦးထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ
- (၂) ဦးမြင့်ဆွေ ဒုတိယသမ္မတ
- (၃) ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ ဒုတိယသမ္မတ
- (၄) ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန နှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
- (၅) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
- (၆) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
- (၇) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
- (၈) ဒေါက်တာဖေမြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
- (၉) သူရဦးအောင်ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဘာသာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာန
- (၁၀) ဒေါက်တာအောင်သူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
- (၁၁) ဦးသန့်စင်မောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန

(၁၂) ဦးအုန်းဝင်း

(၁၃) ဦးသိန်းဆွေ

(၁၄) ဦးခင်မောင်ချို

(၁၅) ဒေါက်တာသန်းမြင့်

(၁၆) ဒေါက်တာမြင့်ထွေး

(၁၇) ဦးကျော်ဝင်း

(၁၈) ဦးဝင်းခိုင်

(၁၉) ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး

(၂၀) ဦးအုန်းမောင်

(၂၁) နိုင်သက်လွင်

(၂၂) ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံး

(၂၃) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံး

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးဌာန (အမည်စာရင်း ထပ်မံကြေညာပါမည်) အတွင်းရေးမှူး

(ပုံ) ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီဖွဲ့စည်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်၊ ၂/၂၀၁၆

၁၃၇၇ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်)

အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီဖွဲ့စည်းခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၁၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၁၀၊ ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ “အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီ” ကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းလိုက်သည်-

- (က) ဦးထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ
- (ခ) ဦးမြင့်ဆွေ ဒုတိယသမ္မတ
- (ဂ) ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ ဒုတိယသမ္မတ
- (ဃ) ဦးဝင်းမြင့် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်
- (င) မန်းဝင်းခိုင်သန်း ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်
- (စ) ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်
- (ဆ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်
- (ဇ) ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
- (ဈ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
- (ည) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
- (ဋ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန

၂။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၁၀၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်အရ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူးသည် ရာထူးအလျောက် အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကောင်စီ၏ အတွင်းရေးမှူး ဖြစ်သည်။

(ပုံ) ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး ဖွဲ့စည်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်၊ ၃/၂၀၁၆

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်)

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး ဖွဲ့စည်းခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၃၂၀၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၉၊ ပုဒ်မခွဲ(ဃ)နှင့် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး ဥပဒေပုဒ်မ ၃ တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ “နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး” ကိုအောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းလိုက်သည်-

- (၁) ဦးမျိုးညွန့် ဥက္ကဋ္ဌ
- (၂) ဦးညီညီ အဖွဲ့ဝင်
- (၃) ဦးမြင့်ဝင်း အဖွဲ့ဝင်
- (၄) ဦးမျိုးမြင့် အဖွဲ့ဝင်
- (၅) ဦးခင်မောင်ချို အဖွဲ့ဝင်
- (၆) ဒေါ်ခင်ဌေးကြွယ် အဖွဲ့ဝင်
- (၇) ဦးတွာလ်ကျင်ပေါင် အဖွဲ့ဝင်
- (၈) ဒေါ်လှမျိုးနွယ် အဖွဲ့ဝင်
- (၉) ဦးကျော်ဆန်း အဖွဲ့ဝင်

(ပုံ) ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဖွဲ့စည်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်၊ ၄/၂၀၁၆

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဖွဲ့စည်းခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၃၉၈၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၉၊ ပုဒ်မခွဲ(င) နှင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥပဒေပုဒ်မ ၃ တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ “ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်” ကို အောက်ပါ ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းလိုက်သည်-

- (၁) ဦးလှသိန်း ဥက္ကဋ္ဌ
- (၂) ဦးအောင်မြင့် အဖွဲ့ဝင်
- (၃) ဦးစိုးရယ် အဖွဲ့ဝင်
- (၄) ဦးထွန်းခင် အဖွဲ့ဝင်
- (၅) ဦးလှတင့် အဖွဲ့ဝင်

(ပုံ) ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေးမှ သင်္ကြန်ကာလ မြစ်ကျွန်းပေါ်ရေးကြောင်းခရီးစဉ်အချို့ လျှော့ချမည်

ရန်ကုန် မတ် ၃၀

ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး မြစ်ကျွန်းပေါ်ဌာနခွဲမှ သင်္ကြန်ကာလတွင် ရေကြောင်းခရီးစဉ်များ လျှော့ချပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် သင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွက် ဧပြီ ၁၂ ရက်မှ ၁၇ ရက်အတွင်း ဌာနခရီးစဉ်ပြေးဆွဲမှုအနေဖြင့် ရန်ကုန်-ကျုံမင်း၊ ရန်ကုန်-လပွတ္တာ (အပြင်/ငှား)၊ ရန်ကုန်-မော်ကျွန်း(ငှား)နှင့် ရန်ကုန်-လပွတ္တာ(အတွင်း/ငှား) တို့ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်-ကျုံမင်း ခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၉ရက်တွင် ရန်ကုန်မှ စတင်ထွက်ခွာပြီး ရေယာဉ်ခရီးဆုံးတွင် ညအိပ်ရပ်နားပြီး ဧပြီ ၁၈ ရက်တွင် ကျုံမင်းမှ ပြန်လည်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်-လပွတ္တာ(အပြင်/ငှား) ခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၈ရက်တွင် ရန်ကုန်မှ စတင်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ပြီး ရေယာဉ်ခရီးဆုံးတွင် ညအိပ်ရပ်နားကာ ဧပြီ ၁၈ ရက်တွင် လပွတ္တာမှ ပြန်လည်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းအပြင် ရန်ကုန်-လပွတ္တာခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၁၁ ရက်တွင် ရန်ကုန်မှ စတင်ထွက်ခွာပြီး ဧပြီ ၁၉ ရက်တွင် လပွတ္တာမှ ပြန်လည်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်-မော်ကျွန်း(ငှား) ခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၁၂ ရက်တွင် ရန်ကုန်မှ စတင်ထွက်ခွာပြီး ဧပြီ ၁၇ ရက်တွင် ပြန်လည်ထွက်ခွာမည် ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်-လပွတ္တာ (အတွင်း/ငှား)ခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၉ရက်တွင် ရန်ကုန်မှထွက်ခွာပြီး ဧပြီ ၁၈ ရက်တွင် ကြာတန်မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။

ထို့အပြင် မြစ်ကျွန်းပေါ်ဌာနခွဲ၏ ခေါက်တိုပြေးဆွဲမှုအနေဖြင့် ဧပြီ ၁၂ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ ရန်ကုန်-ပန်းဆိုးတန်း-ဒလခရီးစဉ်တွင် မူလတစ်ရက်လျှင် ၄၆ ခေါက်ထိ ပြေးဆွဲရာမှ ယခု ၂၆ ခေါက်သို့ လျှော့ချပြေးဆွဲမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရန်ကုန်-ခနောင်တို ခရီးစဉ်တွင် ဗလအမျိုးအစား ရေယာဉ်ကို ရပ်နား၍ တီ/အက်စ် အမျိုးအစားရေယာဉ်များဖြင့် မူလတစ်ရက် ရှစ်ခေါက်မှ ယခု လေးခေါက်သို့ လျှော့ချပြေးဆွဲမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် (ရန်ကုန်)ဝဲးတန်း-ဒလခရီးစဉ်တွင် ရီရီ (၂/၃/၄) ရေယာဉ်အမျိုးအစားဖြင့် သင်္ကြန်အကြိုနေ့နှင့် နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့များတွင်သာ ပြေးဆွဲမည်ဖြစ်ပြီး မူလ ကိုးခေါက်မှ ယခု လေးခေါက်သို့ လျှော့ချပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ပို့ဆောင်ရေး)

ဦးဆောင်သူစေရာ ယုံကြည်စွာလိုက်ခဲ့မယ်တဲ့

ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်

ပါရမီရှင် ခင်ဝမ်း၏ “ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်” သီချင်းကို ယခုတလော ကျွန်တော် ညည်းဖြစ်သည်။ ခင်ဗျားတို့ကြားမိသလား။ မကြားသေးလျှင် ကြားဖြစ်အောင် ကျွန်တော်ထပ်ညည်းပြဦးမည်။ ဒီသီချင်းကို ခင်ဝမ်းအပြင် ခင်မောင်တိုးနှင့် မေဆွိတို့လည်း ဆိုသည်။ ခင်ဝမ်းသီဆိုတာအကောင်းဆုံးဟု ကျွန်တော်မပြောရဲသော်လည်း အကြိုက်ဆုံးဖြစ်ကြောင်းကိုတော့ဖြင့် ကျွန်တော် ပြောရဲသည်။ ဒီလိုအားမာန်ပါသော သီချင်းက ခင်ဝမ်း၏ ပျော့ပြောင်းသော်လည်း တောင့်တင်းသောလေနှင့် ပိုလိုက်ဖက်သည်ထင်သည်။

ဘဝစေရာတာဝန် ကျေပွန်ဆောင်ရွက်ခဲ့သူတို့

မိုးဦးသာယာ ရေလွှာပြန်ပြုချိန်သူတို့တစ်တွေ အိမ်ပြန်ကြပြီး ဘဝက ပစ်ချလိုက်တဲ့နေရာ... မိုးထဲလေထဲရေထဲ ထောင်ထဲတန်းထဲ တောထဲ တောင်ထဲ အလင်းရောင်ထဲ အမှောင်ထဲ နေရာမရွေးဘဲ သူတို့လုပ်သင့်တာတွေ ပြီးစီးအောင်မြင်အောင် လုပ်ခဲ့။ အခု သူတို့မွေးဖွားရာအရပ်ဆီ ပြန်တော့မည်။ ဒီအပြန်လမ်းက သူတို့လာစဉ်ကထက် ပို၍ ပြင်းထန်၊ ပို၍ခက်ခဲ၊ ပို၍ ဆင်းရဲမည်လမ်း အဆန်လမ်း။

“ရေလွှာလည်း ခင်းပြန်ကြည့်လင်စေ
မိုးဦးလည်း လှပသာယာစေ
ဘဝစေရာတာဝန်ကျေပွန်ဆောင်ရွက်ခဲ့သူတို့
ရေစုန်ကို ဆန်ကာ ပြန်ခဲ့ပြီ။
မိုးဦးရေဆန် မိုးဦးရေဆန်
ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန် ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်
အပြန်... အပြန်... အပြန်... ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်။”

ရာသီလည်းထွက်ချက်မှန်ကန်စေ

သူတို့ဘာကြောင့် ရေဆန်ခရီးနှင့်ခဲ့ကြတာပါလိမ့်။ အပြောကျယ်တဲ့ ပင်လယ်ထဲကျက်စားပြီး ရခဲ့တဲ့ဒဏ်ရာဒဏ်ချက်တွေ ကုစားဖို့ရာ သူတို့ ဇာတိမြေ တစ်ထောက်ပြန် နားခိုတာလေလား။ မဟုတ်ပါချေတဲ့။

သားပေါက်ဖို့ရာပြန်လာခြင်းပါတဲ့။ အနာဂတ်မျိုးဆက်တွေ ဆက်လက် တည်တံ့ရှင်သန်စေဖို့ရာပါတဲ့။ ပြန်မယ်ဆိုတဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်က ခိုင်မာလှသတဲ့။ အခြေအနေအချိန်အခါ သင့် မသင့်လည်း ချင့်တွက်ပြီးမတဲ့။

“ပြန်ချိန်လည်း ဆုံးဖြတ်ခိုင်မာစေ
ရာသီလည်း တွက်ချက်မှန်ကန်စေ
စိတ်တူရာခိုဝင်
ပြည့်စုံချိန် ပြန်ခဲ့မယ်တဲ့
ငယ်ရွယ်စဉ် ရှာဖွေစွန့်ခဲ့ပြီ... ”

မိုးဦးရေဆန် မိုးဦးရေဆန်
ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန် ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်
အပြန်... အပြန်... အပြန်... ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်။”

ဦးဆောင်သူစေရာ

ကဲ... ပြန်မယ် ပြန်မယ် ပြန်ကြမယ်ဟေ့၊ ချစ်ဖော်က ဘေးကရပ်ဟေ့၊ ဝင့်ကြေးတွေရှိရင်လည်း အချင်းချင်း အတုံ့အလှည့်မထား ကျေနပ်ကြဟေ့၊ အရေးအကြီးဆုံးက ဦးဆောင်သူစေရာ ယုံကြည်စွာလိုက်ခဲ့ဖို့ပဲ။ ဟုတ်ကဲ့... ကျွန်တော်တို့ မောင်မယ်တစ်တွေ အားလုံးစုံစုံညီညီ ရေကိုဆန်ကာ ပြန်ခဲ့ပြီ။

“ချစ်ဖော်လည်း လိုက်ခဲ့ ခေါ်ဝင်စေ
ဝင့်ကြေးလည်း တုံ့လှည့်ကျေနပ်စေ
ဦးဆောင်သူစေရာ ယုံကြည်စွာလိုက်ခဲ့မယ်တဲ့
မောင်မယ်စုံ ဆန်ကာ ပြန်ခဲ့ပြီ

မိုးဦးရေဆန် မိုးဦးရေဆန်
ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန် ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်
အပြန်... အပြန်... အပြန်... ဆယ်လ်မွန်ငါးတို့အပြန်။”

ဒေါက်တာအောင်ကြီး

မြန်မာ့နေ့ဦး ရွက်သစ်တို့ဖြင့် ပွင့်လန်းဝေဆာ

ဝိမာန္တဟုခေါ်ဆိုသော အခါနေ့ဦး လတပေါင်းသည်ကား ထူးခြား မွန်မြတ်သည့်လတစ်လဟု ခေါ်ဆို ရမည်ဖြစ်သည်။ နေ့ဥတု၏ အစ ဆုံးလ နေ့ဦးကာလဖြစ်သည်။ အပူရှိန်မာန်ပြင်းသော ကာလ၌ သစ်ပင်ပန်းမန်တို့ ခြောက်သွေ့ ရော်ရီကာ အကိုင်းအရွက်ခြောက် များနှင့် အပြိုင်းပြိုင်းထနေသကဲ့သို့ အင်း၊ အိုင်၊ ကန်၊ ချောင်းတို့တွင် လည်း အပူငွေ့ပြန်၍ ရေကုန်ခန်း ခြောက်လှမတတ်ရှိနေချေသည်။

ဝန်းကျင်တစ်ဝှမ်းရှိ သစ်ပင်ကြီးငယ် တို့မှ ခြောက်သွေ့နေသော ရော်ရွက် တို့ကလည်း ပင်တိုင်းကြေ၏။ ရော်ရွက်တို့ ကြွေလွင့်ကြသည်ဆို သည်မှာလည်း ရွက်နုဝေပြီး ရွက်သစ် များ မကြာမီဝေတော့မည်ဖြစ်သော ကြောင့်တည်း။ ရွက်ရော်ရွက်ရင့် ရွက်ညောင်းတို့မှာ လေဆင်၍ တိုက် လျှင်ပင် ပင်ထက်မြတ်ကြွေကျပြီး ပြိုင်းပြိုင်းထီးထီး အပင်ချည်းသာ ကျန်ရှိတော့သည်။ ထိုအချိန်၌ ကောင်းကင်တစ်ခွင်လုံး လွှမ်းမိုး မည်ညိုနေစဉ် လေပြည်လေသာတို့ ကလည်း တမျှင်မျှင်ကျလာ၏။ ထိုစဉ်ကာလ အကာသကောင်းကင် တစ်ခွင်၌ မိုးနက်မင်းတို့ကလည်း တအေးအေးနှင့် နတ်စောင်းနတ်ညှင်း တီးသကဲ့သို့ ရွာမည့်ဟန်ပြင်ကြ သည်။

“ဘဝကပင် ယုံကျမတတ်မို့သည် အထူးထူး အထွေထွေခြယ်လှယ် ဆင်၍ မယုံဆီသို့ရည်လျက် ဝမ်းပါ ညွတ်ခွေရှိလေစေဟု သက်ဝေမှာ

လိုက်သကဲ့သို့ ကောင်းကင်တွင် တိမ်ဆင်မှုင်းညို၍ ဝန်းရစ်ဆိုသည် မြင့်မိုထွေလည်ဆင်တော့သည်”ဟု စာဆိုတော် ဦးတိုး၏ ဆွတ်ပုံဖွယ် အောင် ရတုအဖြေနှင့် ဦးရွှန်း၏ တောင်ငူဆို အဖြေတွင် တပေါင်းလ၏ ရာသီစက်ဝန်း ရတုအနက် အဖြေကို ထုတ်နုတ်မှတ်သားခဲ့စားမိသည်။

ပူပြင်းသော တပေါင်းလ၏ ရှေ့ အဖွဲ့အနွဲ့ဟန်မှာ ရာသီဥတုဖောက်

၃၀ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ရက်ရာဇာ နံနက်ပိုင်း၌ နေပြည်တော်တစ်ခွင် တွင် သာယာမှုအပေါင်းနှင့် လွှမ်းမိုး၍ နေချေသည်။

ပြန်နေသော ဤလောက၏ ဥတုဟန် ကို ပုံမှန်သဘာဝမှ ဖီလာကန်လန် ရှိလိမ့်မည်ဟု ထင်မြင်ယူထားသော် လည်း ယနေ့ကာလသည်ကား တစ်မူ ထူး၍ နေချေသည်။ ရှေးတပေါင်း ကာလတို့၏ ပညာရှိများအဖွဲ့ အနွဲ့ အတိုင်း ဝိမာန်ဥတုသည် ၁၃၇၇ ခုနှစ် တပေါင်းလဆုတ် ၇ ရက် (မတ်လ

ဝိမာန်ဓမ္မတပေါင်းလ၏ အစော ပိုင်းရက်များက နေပြည်တော်တစ်ခွင် သာမက မြန်ပြည်တစ်ခွင်တွင် အပူရှိန်မာန်ပြင်းသည့် နေမင်း၏ ဒဏ်ကို မြန်မာပြည်သူ၊ ပြည်သား အပေါင်းတို့ခံစားကြရသည်။ တပေါင်း

အချိန်မှတစ်ဆင့် မွန်းလွဲပိုင်းထိတိုင် လွှမ်းမိုးရစ်သိုင်းနေသဖြင့် ဥတုသပွါရ မျှတလှသည်။

ဤသို့ထူးကဲသည့် မြန်မာ့နေ့ဦး၏ ရာသီအပြောင်းအလဲအောက်တွင် မြန်မာ့နိုင်ငံရေးအပြောင်းအလဲက တစ်မူထူးကဲနေသည်။ အရပ်သားအစိုးရဟုဖြစ်တည်လာမည့် အစိုးရအဖွဲ့သစ်သည် ယနေ့မှစတင်၍ အစိုးရအဖွဲ့ဟောင်းမှ လက်ဆင့်ကမ်း ပြောင်းလဲရယူကာ နိုင်ငံတာဝန် စတင်ရယူတော့မည် ဖြစ်သည်။ ရွက်ဟောင်းများ ကြွေလွင့်ပြီး ရွက်သစ်ဖူးပွင့်လာသကဲ့သို့ ဖြစ်သည်။

မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ခညောင်း သော နေ့တစ်နေ့။ ဝိမာန်နေ့ဦးမှာ ရှေးမြန်မာ့စာဆိုများဖွဲ့ ဆိုခဲ့သော တပေါင်းလကဲ့သို့အတိုင်း ပြန်လည် ဆင်းသက်သောနေ့။ ပြည်သူ ပြည်သားအပေါင်းတို့ ပူပြင်းသော အချိန်ကာလတွင် နေ့ဦး၏နေ့အပူကို အန်တုရင်ဆိုင်မှုသက်သာခဲ့သည်။ သာယာချမ်းမြေ့သည့် တပေါင်းနေ့ ကာလတွင် စိတ်နှလုံးချမ်းမြေ့စွာဖြင့် အစိုးရအဟောင်းကို မေတ္တာတရား များဖြင့် နှုတ်ဆက်ကာ အစိုးရသစ် ကို ပျော်ရွှင်ခြင်းများဖြင့် ဝမ်းမြောက် ဝမ်းသာ ကြိုဆိုကြပြီဖြစ်သည်။

မင်္ဂလာရှိသော မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ခညောင်းသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီးကို စိတ်သစ်၊ လူသစ်များဖြင့် ဆက်လက်တည်ဆောက် ကြတော့မည်ဖြစ်ပါသည်။ ။

အညကြ

ဒုတိယလွတ်လပ်ရေး

ပြောပါတယ်နော်
ငါ့ဆရာသား
မျိုးကောင်း

ငါ့နှမ ရွေးတာ
ဆွေကောင်း

ဒီတော့
အကုန်ကောင်း

၁၀ ၃ ၂၀၁၆

သမ္မတကြီးဦးထင်ကျော်ကို
ယခုလိုကြိုဆိုပါတယ်။

ကျွန်တော်တစ်ယောက်တည်းမဟုတ်ပါဘူး။
လက်သန်းဆေးလူးတဲ့ လူများစွာ...
အရပ်သားသမ္မတနဲ့မနေခဲ့ရတာ
၅၄ နှစ်ကျော်ခဲ့ပါပြီ။

လူတစ်ယောက် အာဏာရှင်စနစ်
တစ်ပါတီ အာဏာရှင်စနစ်

စစ်အာဏာရှင်စနစ်တို့ အောက်မှာ
မွဲမွဲခြောက်ခြောက် ကြောက်ကြောက်လန့်လန့်
နေခဲ့ကြရပါတယ်။

သေလိုက်တဲ့အသက်တွေ
ထွက်လိုက်တဲ့သွေးတွေ

ချစ်သူနဲ့ ကွေကွင်းရတဲ့ ဒုက္ခတွေ
ဒါတွေထဲက မနည်းရုန်းထွက်ခဲ့ကြရပါတယ်။
ပေးရတဲ့တန်ဖိုးက ကြီးပါ့နော်။
ပေးရမှာပဲ ပေးရမှာပဲ။

ဒုတိယလွတ်လပ်ရေးမဟုတ်ပါလား...
ပေးကြရမှာပဲ...
ဒုတိယလွတ်လပ်ရေးတိုက်ပွဲတဲ့လား
ဒီအသံဟာ ကျုပ်နှမရဲ့ တပ်လှန့်သံ...
သိကြပြီးသားပါ...
အခု

“လွတ်လပ်ပြီတဲ့လား”
လိုပဲသေးတယ်...
ဒါပေမယ့် သိပ်တော့မလိုတော့ပါဘူး...
ဒီလို ညီညီညွတ်ညွတ်နဲ့ ကြိုးစားလိုက်ရရင်
တစ်ချိန်ရုန်းရှိပါတော့တယ်။

သမ္မတကြီးကို ကြိုဆိုတဲ့အင်အားနဲ့
ဒုတိယလွတ်လပ်ရေး အောင်ပန်းဆီ
မမောတမ်း မပန်းတမ်း
ချီတက်လိုက်ကြဦးစို့...
လူထုကြီး
ခါးတောင်းကျိုက်မဖြုတ်နဲ့ဦး။ ။

ကိုလေး(အင်းဝဂုဏ်ရည်)

၃၀ ၃ ၂၀၁၆

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး ဥက္ကဋ္ဌ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၁/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး ဥက္ကဋ္ဌ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၂/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးအဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၅/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး အဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၃/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

- (၈)ဦးသန်းစင်မောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
(၉)ဦးအုန်းဝင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သယ်ယာပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁၀)ဦးသိန်းဆွေ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး အလုပ်သမား၊လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန
(၁၁)ဦးခင်မောင်ချို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
(၁၂)ဒေါက်တာသန်းမြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁၃)ဒေါက်တာမြင့်ထွေး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁၄)ဦးကျော်ဝင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး စီမံကိန်းနှင့် တက္ကသိုလ်ဝန်ကြီးဌာန
(၁၅)ဦးဝင်းခိုင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁၆)ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁၇)ဦးအုန်းမောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန
(၁၈)နိုင်သက်လွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးဌာန

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၄/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၆/၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

သံအမတ်ကြီး ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မြင့် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၃၁ ချက်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မြင့် သည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ် ၂၂ ရက်တွင် ပရပီမြို့၌ ချက်သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ မီလော့စ် ဇီးမန်းထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ်၊ ၇/ ၂၀၁၆ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်)

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၆၂၊ ပုဒ်မခွဲ(စ)၊ ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ)နှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၀၊ ပုဒ်မခွဲ (က)၊ ပုဒ်မခွဲ(၂) တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တင်ပြလာသည့် အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ် များကို တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးများအဖြစ် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးလိုက်သည်-

- (၁) **ကချင်ပြည်နယ်**
 - (က) ဦးခင်မောင်မြင့်(ခ)ဦးဒိတ် မမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးစိုင်းစိန်လင်း ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဂ) ဦးအားတီယောဟန် လီဆူတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဃ) ဦးရန်နန်းဖန် ရဝမ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၂) **ကယားပြည်နယ်**
 - (က) ဦးလှမျိုးဆွေ မမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၃) **ကရင်ပြည်နယ်**
 - (က) ဦးတေထွဋ်လှိုင်ထွေး မမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးမင်းတင်ဝင်း မွန်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဂ) ဦးခွန်မျိုးတင့် ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၄) **စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဒေါ်မွှေးမွှေးခင် ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးလာလ်ထောင်ထန်း ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၅) **တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဦးစောလူကာ ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၆) **ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဒေါ်နော်ပွယ်ဆေး ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန

- (၇) **မကွေးတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဦးလှထွန်း ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၈) **မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဦးစိုင်းကျော်ဇော ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၉) **မွန်ပြည်နယ်**
 - (က) ဦးရွှေမြင့် မမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဒေါ်စံဝင့်ခိုင် ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဂ) ဦးအောင်မြင့်ခိုင် ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၁၀) **ရခိုင်ပြည်နယ်**
 - (က) ဦးပုန်တွေ ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၁၁) **ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဒေါ်ပန်းသဏ္ဍာမျိုး ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးဇော်အေးမောင် ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
- (၁၂) **ရှမ်းပြည်နယ်**
 - (က) ဒေါက်တာအောင်သန်းမောင် မမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးဇော်ဒေါင် ကချင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဂ) ဦးဂူဆာ လီဆူတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ဃ) ဦးယောသပ် လားဟူတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (င) ဦးအာဗေလှ အာခါတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (စ) ဒေါက်တာထွန်းလှိုင် အင်းသားတိုင်းရင်းသားလူမျိုး ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
 - (ဆ) ဦးခွန်အေးမောင် ကယန်း(ခ)ပဒေါင်တိုင်းရင်းသား လူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးဌာန
- (၁၃) **ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး**
 - (က) ဂျိုးမြတ်မြတ်သူ ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန
 - (ခ) ဦးတင်စော ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန

(၇) ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ဓမ္မာစရိယစာမေးပွဲ ဆဌပုဒ်သက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၃၀
သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဓမ္မာစရိယစာမေးပွဲကို မတ် ၃၀ ရက် (ဆဌပုဒ်) နှင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ စာပြေဌာန ၅၁ ဌာနတွင် စာပြေသံဃာတော်များနှင့် သီလရှင်များ စာရင်း သွင်း ၁၃၉၆၈ ပါးအနက် ၉၆၂၆ ပါး ပြေဆိုကြသဖြင့် ၆၈ ဒသမ ၉၁ ရာခိုင်နှုန်း ပြေဆိုကြကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

တောင်ကြီးမြို့ ရွှေတောင်ရပ်ကွက် အဝီစိစက်ရေးတွင်းမှ ရေပေးဝေပည်

တောင်ကြီး မတ် ၃၀
အယ်နီညီရာသီဥတု၏ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ယခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ အနှံ့အပြားတွင် ရေရှားပါးမှုပြဿနာများဖြင့် ရင်ဆိုင်နေကြရာ ရေအခက်အခဲဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသော တောင်ကြီးမြို့ ရွှေတောင်ရပ်ကွက်ရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း သုံးကျောင်းနှင့် ပြည်သူ့ ၉၀၀၀ခန့် သုံးစွဲနိုင်ရန် အတွက် နဂါးပွက်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်အတွင်း တူးဖော်လှူဒါန်းထားသော အဝီစိစက်ရေးတွင်းနှင့် ဂါလန် ၁၅၀၀၀ ဆုံရေလှောင်ကန်မှတစ်ဆင့် ရပ်ကွက် အတွင်းရှိ ပြည်သူများ၏ အိမ်ရာများသို့ နှစ်လက်မပိုက် ပေ ၇၆၀၀ သုံးစွဲ၍ ရေတိုင် ၂၁ တိုင် ဆက်သွယ်ရေးတူးဖော်နေမှုအခြေအနေများကို ကမ္ဘောဇ အနာဂတ် အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းမှ ဒေါ်ခင်ဝင်းရီနှင့် ဦးကျော်ကျော်စိုးတို့ပါဝင်သော တာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် သွားရောက်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ (အောက်ပုံ)
ဆက်လက်၍ အဆိုပါဖောင်ဒေးရှင်းမှ ပုဂ္ဂိုလ်များသည် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အောင်ပန်းမြို့ မင်္ဂလာကန်အနီးတွင် မတ်လအတွင်းက တူးဖော်လှူဒါန်း ထားသော စက်ရေတွင်းသို့ သွားရောက်၍ လိုအပ်သည်များအား ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါစက်ရေတွင်းသည် တစ်နာရီရေဂါလန် ၂၀၀၀ ထွက်ရှိပြီး ရေဂါလန် ၁၂၀၀၀ ဆုံ ရေလှောင်ကန်မှ ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ လည်းကောင်း၊ ရေလှောင်ကန်တွင် ရေခက်ပိုက် ရှစ်ခုကိုလည်းကောင်း၊ ရေချိုးကန် တစ်ကန် ပြုလုပ်၍လည်းကောင်း ဒေသအား ၂၄ နာရီပတ်လုံး သန့်ရှင်းသော သောက်ရေနှင့် သုံးရေများ ပြန်ဝေလှူ ဒါန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (အောင်ထွန်း)



ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တို့ ဆက်သွယ်ထားသည့် ငမိုးရိပ်တံတား(ပိုလ်မျူးပထူး) တံတားသစ်ဖွင့်

ရန်ကုန် မတ် ၃၀
ရန်ကုန်မြို့ပြ ယာဉ်ကြော ကျပ်တည်းမှု ဖြေလျှော့ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလွယ်ကူ လျင်မြန်စေရေးအတွက် ရန်ကုန် မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက တည်ဆောက်ခဲ့သော ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) ပိုလ်မျူးပထူး လမ်းနှင့် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ခေမာသီလမ်းတို့ကို ဆက်သွယ် တည်ဆောက်ထားသော ငမိုးရိပ် တံတား(ပိုလ်မျူးပထူး) တံတားသစ် ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီတွင် ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မော်ကွန်း ကမ္ပည်းကျောက်စာရွှေ၌ ပြုလုပ်ရာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန် ဦးလှမြင့်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက တံတားပေါ် ဖြတ်သန်းသောယာဉ် များအား အမှတ်တရ မျက်နှာသုတ်



ပဝါများ ပေးအပ်ကြောင်း သိရသည်။ ငမိုးရိပ်တံတား(ပိုလ်မျူးပထူး) ရေးနှစ်တစ်နှစ်အတွင်း အပြီး တံတားအား ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာ တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် ရန်ကုန်

အဆိုပါတံတားသည် ရန်ကုန်မြို့ တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အစိုးရသစ်ကာလအတွင်း တံတား သုံးစင်း တည်ဆောက်ခဲ့ရာ တတိယ မြောက်တံတားဖြစ်ကြောင်းနှင့် တံတား သစ်ဖွင့်လှစ်ခြင်းကြောင့် မြောက် ဥက္ကလာပဘက်မှ ဒဂုံမြို့သစ် မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်သို့ သွားသော ဖြစ်သည်။ တံတားအရှည်မှာ ၁၅၀ ဒသမ ၅မီတာ ရှိပြီး အကျယ် ၁၀ ဒသမ ၃၅မီတာ၊ ယာဉ်သွားလမ်း မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်မှ မြောက်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်သို့ ယာဉ်များဖြတ်သန်းနိုင် မည်။ ခန့်မှန်းကုန်ကျကြေးပေါ် ငါးဘီလီယံကျော် အကုန်အကျခံ တည်ဆောက်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း နှင့် ဆက်စပ်မြို့နယ်များတွင် ယာဉ် ကြောကျပ်တည်းမှု ဖြေလျှော့သွား နိုင်မည့်အပြင် မြို့သစ်နေပြည်သူများ အချိန်တိုအတွင်း လွယ်ကူလျင်မြန် စွာသွားရောက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

သထုံမဟာသင်္ကြန်တွင် ရိုးရာနံ့သာသွေးပွဲ ပထမဆုံးအကြိမ် ထည့်သွင်းပြီး ယခင်နှစ်များကထက် စည်ကားအောင်ကျင်းပမည်

သထုံ မတ် ၃၀

မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်၏ ယခုနှစ် မဟာသင်္ကြန် ဗဟို ရေကစားမဏ္ဍပ်တွင် ရိုးရာနံ့သာသွေးပွဲကို ပထမဆုံးအကြိမ်ထည့် သွင်းပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး သင်္ကြန်ပွဲတော်အား ယခင်နှစ်များ ကထက် ပိုမိုစည်ကားစွာ ကျင်းပနိုင်အောင် စီစဉ်ထားကြောင်း သထုံမြို့နယ်မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီမှ သိရသည်။

“တိမ်မြုပ်လူနီးပါးဖြစ်နေတဲ့ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုတစ်ခုကို ပြန်လည်အစပျိုးပေးတဲ့အနေနဲ့ရယ် နောက်ပြီး မြန်မာနှစ်သစ်ကို အမွှေးနံ့သာတွေပက်ဖျန်းပြီး မင်္ဂလာရှိရှိနဲ့ ကြိုဆိုချင်တာကြောင့် ထည့်သွင်းကျင်းပတာပါ” ဟု မြို့နယ်မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကျင်းပ ရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းနိုင် က ပြောသည်။

သထုံမြို့ပေါ် ရပ်ကွက်ငါးခုနှင့် ကျေးရွာတစ်ခုတို့မှ လှပျိုဖြူ လေးများက သင်္ကြန်အကြိုနေ့တွင် ဖွင့်ပွဲမတိုင်ခင် နံ့သာသွေးပွဲကို ပြုလုပ်ပြီး တာဝန်ရှိသူများ၊ ယိမ်းအဖွဲ့များနှင့် မြို့သူမြို့သားများ က သထုံမြို့ကျက်သရေဆောင် ရွှေစာရံစေတီဝင်းအတွင်းရှိ ဂြိုဟ်တိုင်အသီးသီးတွင် နံ့သာရည်များဖြင့် လှည့်လည် ပက်ဖျန်း ခြင်းနှင့် သင်္ကြန်ပွဲတော်ဖွင့်ပွဲတွင် တက်ရောက်လာသူတို့အား ပက်ဖျန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။

“မဏ္ဍပ်ကြီးတွေမှာ ရေကစားသူတွေနဲ့ လာရောက်ဖျော်ဖြေ

သူတွေကိုတော့ ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ မကိုက်ညီတဲ့ အတိုအပြတ်ဝတ်တာ မျိုး၊ သရုပ်ပျက်တာမျိုးတွေကို ကန့်သတ်သွားမှာဖြစ်ပြီးတော့ မြို့နယ်အတွင်းမှာတော့ နိုင်ငံတော်ကသင်္ကြန်ကာလအတွက် ထုတ်ပြန်ထားတဲ့ စည်းကမ်းတွေနဲ့အညီ ခွင့်ပြုသွားမှာပါ” ဟု မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ရေကစားမဏ္ဍပ်များတွင် လှုပ်စစ်မီးကြောင့် မီးဘေး အန္တရာယ်များကြုံတွေ့နိုင်ရာ အရေးပေါ်အခြေအနေများအတွက် တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို အသင့်အနေထားပြင်ဆင်ထားပြီး ရေကစား မဏ္ဍပ်ကြီးတစ်ခုတွင်လည်း မီးသတ်ဆေးဘူး နှစ်ဘူးစီ ထားရှိပေး သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ခရိုင်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ လက်ထောက်ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးအောင်ကြင်ထွန်းက ပြောသည်။

သထုံမြို့နယ်တွင် ယခင်နှစ်များက ဗဟိုရေကစားမဏ္ဍပ် ကြီးတစ်ခုနှင့် အဖွဲ့လိုက် ရေကစားမဏ္ဍပ်ငယ်များသာရှိရာမှ ယခုနှစ်တွင် ရေကစားမဏ္ဍပ်ကြီး သုံးခုနှင့် အခြားမဏ္ဍပ်ငယ် တို့ဖြင့် ရေကစားသွားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ယခုနှစ်မှာ ထူးခြား သည့် အပူချိန်မြင့်မားမှုနှင့် ကြုံတွေ့လျက်ရှိရာ ရေကစားသူများ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ လုံခြုံရေးအတွက် ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ် တပ်ဖွဲ့၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်တို့က လှည့်လည် ကာ အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သထုံမြို့နယ်မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ကျင်းပရေး ဦးစီးကော်မတီမှ သိရသည်။

သက်ဦး(သထုံ)



နန်းဆန်မန်းသင်္ကြန်ပြစ်ရေးအတွက် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ပေးရန်လို

မန္တလေး မတ် ၃၀

သင်္ကြန်နားနီးလာသည်နှင့်အမျှ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ဝှမ်း သင်္ကြန်တေးသီချင်းသံတို့လွှမ်းနေ ပေသည်။ ထူးဆိုင်ရာများ၊ စားသောက်ဆိုင်များမှအစ အဝါရောင်ပိတောက်ပန်းများဖြင့် အလှဆင် ရင်း သင်္ကြန်ကို ကြိုဆိုနေလျက်ရှိသည်။ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်၊ ထီဆိုင်မှအစ သင်္ကြန်တေးများ လွင့်ပျံ့နေလျက်ရှိသည်။ ယခုနှစ် သင်္ကြန်တွင် နန်းဆန်သော မန်းသင်္ကြန်ပြစ်ရေးအတွက် ကြိုးစားအားထုတ်လျက် ရှိနေပေသည်။

မန္တလေးမြို့သူ မြို့သားများ ကျိုးနောက်ခံနှင့် ရေကစားမဏ္ဍပ်များကို နေ့စဉ်ကြည့်နေကြ ပေသည်။ မြို့တော်ဝန် မဏ္ဍပ်အခြေအနေ၊ ငွေငွန်းမောင်လှုပ်ရှားမှုနှင့်အတူ အခြားမဏ္ဍပ် များတွင် လာရောက်သီဆိုမည့်အဆိုတော်များသတင်းကို နားစွင့်နေကြသည်။ ထိုသို့နားစွင့်မှုများ အတွင်း နန်းဆန်သောမန်းသင်္ကြန်အတွက် မြို့တော်ဝန်မဏ္ဍပ်မှစည့်ခံမည့် အစီအစဉ်များကို မြို့ခံများ ပြောကြားလျက်ရှိနေပေသည်။ မြို့တော်ဝန်မဏ္ဍပ်ဖွင့်ပွဲကို မန်းတောင်ရိပ်ခို၊ ပြည်ထောင်စု၏ထာဝရအလှ သီချင်းများဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း သိရှိနေကြပြီဖြစ်သည်။

ဖွင့်ပွဲတွင်နန်းဆန်သည့်မန်းသင်္ကြန်အတွက် လုပ်ဆောင်မှုများကိုလည်း မြို့ခံများပြော နေပေသည်။ ဖွင့်ပွဲတွင် မန္တလေးမြို့ရှိကျောင်းပေါင်း ၂၀ မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူအင်အား ၁၅၀၀ နှင့် မန်းစည်ပင်ယိမ်းအကအဖွဲ့မှ ဝန်ထမ်း ၂၀ တို့၏ အကအလှများကို ရှုစားရမည်ဖြစ် သည်။ မြို့တော်ဝန်မဏ္ဍပ်တွင် မန်းစည်ပင်ခေတ်ပေါ်တေးဂီတနှင့်တွဲဖက်ကာ မြန်မာသံစဉ် သီချင်း ၁၀ ပုဒ်ဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေမည့်သတင်း မန္တလေးမြို့အတွင်း သင်းနေပြီဖြစ်သည်။

ကျားပတ်လည်တွင် သင်္ကြန်မဏ္ဍပ်များ တဖြည်းဖြည်းရပ်လုံးပေါ်လာပြီဖြစ်သည်။ တည်ဆောက်မှုကို ဧပြီ ၉ ရက်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်မည်ဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်တွင် ရေသုံးစွဲ မှုနည်းပါးရေးအတွက် ရေကစားချိန်များကို လျော့ချထားပြီဖြစ်သည်။ မဏ္ဍပ်များသတ်မှတ် စည်းကမ်းဖြင့် ရေကစားရန်တိုက်တွန်းထားသလို နန်းဆန်သည့်မန်းသင်္ကြန်ပြစ်ရေး မြို့သူ မြို့သားများ ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ပေးမှ ရနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိကာလတွင် နန်းဆန်သည့် မန်းသင်္ကြန်ကိုပေါ်လွင်စေသည့် သီချင်းသံများပတ်ဝန်း ကျင်တွင်လွင့်ပျံ့ကာ ခေတ်ပေါ်တေးများကို လွှမ်းနေလျက်ရှိသည်။ စာသားတစ်လုံးချင်းတွင် အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝနေပြီး နားထောင်သူရင်ထဲ စာသားတစ်လုံးချင်းက ကိုင်စွဲနေပေသည်။ မြူမှောင်ဝေကင်း . . . ငွေအဆင်းဆန္ဒ . . . ပြည်ထောင် . . . တိုင်းမြန်ပြည် . . . အေးချမ်းအောင်ဆု . . . သွန်းခါရေ . . . အေးစေကြောင်း လောင်းတဲ့လုံမေ . . . ထူးထူးကဲကဲလှကြပါစေ . . . အဆင်ပြေ မြင်ရသူ ကြည့်နူးလောက်ပေ . . . သံသာ . . . ချိုမြမြဆိုတေးလေးတွေ . . . မန်းမြို့သူရဲ့ ဂုဏ်နဲ့ညီပေ . . . ယဉ်ကျေးသူတွေ . . . မနှစ်ကပဲ လောင်းခဲ့တာတွေ . . . အေးအေးမြမြ မမေ့တဲ့နိုင်ပေ . . . မှအစ နားဝတွင်စွဲထင်အောင် လွင့်ပျံ့လျက် ရှိနေပေသည်။

(တိမ်တမန်)

ရိဒ်ရေကန်သွား ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့် ဒေသခံပြည်သူများ ရာသီမရွေးသွားလာနိုင်တော့မည်

ရိဒ်ခေါ်ရိဒ် မတ် ၃၀

ချင်းပြည်နယ် ဖလမ်းခရိုင် ရိဒ်ခေါ်ရိဒ်တွင်းမှ ရိဒ်ရေကန်သွား ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား ကို မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် ရိဒ်ခေါ်ရိဒ်မြို့ အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးပေါင်ဒိတ်တုန်းက ယခု ဖွင့်လှစ်သည့် ရိဒ်ရေကန်ကတ္တရာလမ်း သည် ပြည်သူများအားကိုးအားထား သည့် လမ်းတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ဤလမ်းကြိုခိုင်းမှုနှင့် ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲအောင် ဒေသခံပြည်သူအားလုံး က ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ် ကြောင်းပြောကြားပြီး အဆိုပါ ရိဒ်ရေကန်သွား ကတ္တရာလမ်းသစ် အား မြို့အုပ်ချုပ်ရေး မြို့စည်ပင် သာယာရေးအဖွဲ့ တာဝန်ခံ

အဖြစ်နဲ့ ခင်းကျင်းပေးတဲ့အတွက် ရာသီ မရွေး အချိန်အခါမရွေး အဆင်ပြေ ချောမွေ့စွာသွားလာလို့ရနေပြီ ဖြစ် ပါတယ်။ ရိဒ်ရေကန်သွားလမ်းကို ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေး မှုအပေါ် ပြည်သူတွေကိုယ်စား အတိုင်းထက်အလွန် ကျေးဇူးတင်ပါ တယ်” ဟု ၎င်းကပင် ပြော သည်။

အဆိုပါ ရိဒ်ရေကန်သွားသည့်လမ်း ကတ္တရာခင်းကျင်းခြင်း လုပ်ငန်းကို ၂၀၁၅- ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွင်း ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ထွမ်းဝှမ်း ကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပြီး ရိဒ်ခေါ်ရိဒ်မြို့တွင်းမှ ရိဒ်ရေကန် သို့အရှည် သုံးဖာလုံ၊ လမ်းအကျယ် ၁၅ ပေရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ လမ်းပြီးစီးခဲ့ပြီဖြစ်၍ ဒေသခံပြည်သူများ ခရီးသွားလာရေး အဆင်ပြေ ချောမွေ့တော့မည်ဖြစ် သည်။

(ရိဟောဆာ)

အောင်လံမြို့တွင် ကာတွန်းဆရာကြီးများ၏ ရသစုံကာတွန်းပြပွဲ ကျင်းပ

အောင်လံ မတ် ၃၀

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် အောင်လံမြို့ ကန်ကြီးရပ်ကွက် ချယ်ရီရွှေခန်းမ (၁)တွင် မတ် ၂၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက အောင်လံမြို့နယ်မှ ကာတွန်းဆရာကြီးများ ဖြစ်ကြသော ကိုဖေသစ်တည်၊ ကိုဆွေသား၊ ကိုဒီ မျိုးနောင်၊ ကိုကြည်သွင်၊ ကိုမျိုး (အောင်လံ)၊ ကိုကင်း၊ ကိုဇေလတ်ခိုင်တို့ ခုနစ်ဦး၏ စီစဉ်မှုဖြင့် “ရသစုံ” ကာတွန်းပြပွဲ ကိုကျင်းပခဲ့သည်။ ယင်းပြပွဲတွင် အောင်လံ ကာတွန်းဆရာခုနစ်ဦးတို့၏ ကာတွန်းလက်ရာ များနှင့် ရန်ကုန်မြို့ ပြည်မြို့တို့မှ ကာတွန်းဆရာကြီးများ၏ ကာတွန်း ပန်းချီလက်ရာပေါင်း ၂၀၀ အား ချိတ်ဆွဲပြသထားကာ ကာတွန်း ပန်းချီဆရာများက လက်တွေ့ကယ်ရိမ်းချား ရေးဆွဲပေး၍ ရန်ပုံငွေရှာကြပြီး ပြပွဲအား မတ် ၂၉ ရက်နှင့် ၃၀ ရက် နှစ်ရက်ပြသခဲ့ပြီး ပြပွဲသို့ကာတွန်းဝါသနာရှင်များ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ လာရောက်လေ့လာကြည့်ရှု ကြကြောင်း သိရသည်။

သိန်းလွင်(ပြန်/ဆက်)



ရုပ်ရှင်အညွှန်း

မဟာသင်္ကြန် အကြိုဇာတ်ကားသစ် သင်္ကြန်ပြတိုက်ဇာတ်ကား ဧပြီ ၁ ရက်တွင် ပြသမည်

ခုချိန်ကာလဟာ သင်္ကြန်ရေ သဘင်ပွဲဆင်နွှဲဖို့ နီးကပ်လာချိန် လည်းဖြစ်တာကြောင့် ရုပ်ရှင်ချစ်ပရိ သတ်ကြီးကို ဒီနှစ်ရဲ့ မဟာသင်္ကြန် အကြို ဇာတ်ကားသစ်ဖြစ်တဲ့ စိုင်းစိုင်းခမ်းလှိုင်၊ ခင်ဝင့်ဝါနဲ့ နန်းဆုဦးတို့ ခေါင်းဆောင်ပြီး သရုပ်ဆောင်များစွာ ပါဝင်အားဖြည့် ထားတဲ့ သင်္ကြန်ပြတိုက်လို့ အမည် ရတဲ့ သင်္ကြန်ဇာတ်ကားလေးနဲ့ မိတ်ဆက်ပေးချင်ပါတယ်။



ဒီဇာတ်ကားမှာ အထက်တန်း ကျောင်းသားဘဝထဲက ငယ်သူငယ် ချင်းများဖြစ်ကြတဲ့ စိုင်း၊ အယ်လ် ဇော်ခိုင်၊ ဖိုးရှင်နဲ့ မြသွေးချယ်တို့ဟာ လူငယ်တို့ထူးစံအတိုင်း သင်္ကြန်ရက် နီးလာတော့ သင်္ကြန်မှာပျော်ရွှင်ဖို့ တိုင်ပင်နေတုန်း စိုင်းရဲ့အဘိုးက ငွေထုတ်ပေးတော့ အားလုံးပျော်ရွှင် သွားကြပါတယ်။

ဒီအချိန်မှာ မြသွေးချယ်ရဲ့ ဟေဇယ်က ဒီအခက်အခဲတွေအား အွန်လိုင်းကသူငယ်ချင်း ဟေဇယ် ကလည်း သင်္ကြန်ခံစားဖို့ မြန်မာ ပြည်ကို ရောက်လာခဲ့ပြီး သူက စိုင်းကို တိတ်တခိုးစိတ်ဝင်စားနေ ခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုနဲ့ သင်္ကြန်အတွက် မထွက်ဆောက်ပြီး လက်မှတ်တွေလိုက် ရောင်းနေချိန်မှာ မြသွေးချယ်ရဲ့ မောင်လေးဖြစ်သူဟာ ကားတိုက်ခံ ရတဲ့အတွက် အခက်အခဲများစွာနဲ့ သင်္ကြန်ကျဖို့ သုံးရက်အလိုအထိ စပွန် ဆာရှာမရဘဲစိုင်းတို့အုပ်စုအခက် ပွေ နေကြတယ်။

ဒီဇာတ်ကားဟာ ဝတ္ထု မင်းခိုက်စိုး စန့်ဒါရိုက်တာ မောင်မျိုးမင်း (ရင်တွင်းဖြစ်)ရဲ့ လက်ရာဖြစ်တဲ့ ဒီဇာတ်ကားလေးကို သမ္မတ၊ မင်္ဂလာ (၁)သိမ်ကြီးဈေး၊ တော့ရွှင်ရယ် (စိန်ဂေဟပါရမီ)၊ မင်္ဂလာစံပြ Cineplex၊ ဝင်းလိုက်နဲ့ မင်္ဂလာ ထွန်းသီရိ Cineplex 1 2 3 တို့မှာ လာမယ့် ဧပြီ ၁ ရက်ကစလို့ ရုံတင် ပြသပေးသွားမှာဖြစ်လို့ သင်္ကြန် အကြို မြန်မာဇာတ်ကားလေးကို ပရိသတ်များခံစားနိုင်ရန် တင်ပြ လိုက်ရပါတယ်။

နိုင်ငံခြားဇာတ်ကားသစ် အနေ နဲ့ ဝါရင့်အက်ရှင်မင်းသားကြီး မော်ဂန်ဖရီးမန်း ပါဝင်သရုပ် ဆောင်ထားတဲ့ မှုခင်းအက်ရှင် ဇာတ်ကား London Has Fallen (2D)ကို မင်္ဂလာ(၂) နေပြည်တော် Cineplex 1 2 3၊ မင်္ဂလာ စံပြ Cineplex 1 2 3၊ မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း Cineplex 1 2 3 နဲ့ မင်္ဂလာထွန်းသီရိ Cineplex 1 2 3 တွေမှာ ဧပြီ ၁ ရက်ကစလို့ ရုံတင်ပြသသွားမှာ ဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းပါးလိုက်ရ ပါတယ်။

သုံးပွင့်ဆိုင်ဇာတ်လမ်းကြားက ရောဘတ်၊ ခရစ်စတင်းနဲ့ ဆိုကို

သွေးစုပ်ဖုတ်ကောင်တွေအကြောင်း စိတ်ဝင်စားဖွယ်၊ စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ် တင်ဆက်မှုတွေနဲ့ ဖန်တီးရိုက်ကူးခဲ့ပြီး ကမ္ဘာတစ်ဝန်းအောင်မြင်မှုတွေ သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့တဲ့ "Twilight" ရုပ်ရှင်မှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကြတဲ့ မင်းသား ရောဘတ် ပတ်တီဆန်နဲ့ မင်းသမီးခရစ်စတင်းတို့နှစ်ဦးဟာ အလွန်လိုက်ဖက်တဲ့ စုံတွဲတစ်တွဲဖြစ်ပါတယ်။ အပြင်လောကမှာလည်းချစ်သူတွေဖြစ်ခဲ့ကြပြီး ပရိသတ်တွေကလည်း လိုက်ဖက်တဲ့စုံတွဲအဖြစ် သတ်မှတ်ပေးခြင်း ခံထားရတဲ့ စုံတွဲဖြစ် ပါတယ်။

ဒါပေမယ့် သူတို့နှစ်ဦးရဲ့ချစ်သူသက်တမ်းလေးနှစ်ခန့်မှာ လမ်းခွဲခဲ့တဲ့ အခြေအနေကို ရောက်ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒီလိုဖြစ်ရတဲ့အကြောင်းကတော့ ခရစ် စတင်းက သူ့ရဲ့ရုပ်ရှင်သစ် "Snow White and the Huntsman"ရဲ့ ဒါရိုက်တာဖြစ်သူ ရက်ပါစန်းဒါးစ်နဲ့ သတင်းတွေထွက်ခဲ့တာကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။ ယူအက်စ်ပီဒီကလီးသတင်းစာက ခရစ်စတင်းနဲ့ ရက်ပါ စန်းဒါးစ်တို့ရဲ့ ဓာတ်ပုံတွေကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့တဲ့ အချိန်မှာတော့ ခရစ်စတင်းက ရောဘတ်ကို မီဒီယာတွေကနေတစ်ဆင့် တရားဝင်တောင်းပန် ခဲ့ပေမယ့် အဲဒီအဖြစ်အပျက်နောက်ပိုင်း လမ်းခွဲခဲ့ကြပါတယ်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင် ဘာလအတွင်းမှာတော့ ရောဘတ်က အဆို တော်အက်စ်ဂေအေတွစ်နဲ့ ချစ်သူတွေ ဖြစ်နေကြကြောင်းထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပြီး ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလအတွင်းမှာ တရားဝင်စေ့စပ်ခဲ့ကြပါတယ်။

ကြက ချစ်သူတွေ ဖြစ်ခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းလည်း ဖွင့်ဟခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ခရစ်စတင်းရဲ့ လက်ရှိချစ်သူဟာ သူ့ရဲ့ချစ်သူဟောင်းရောဘတ်နဲ့လည်း ချစ်ကြိုက်ခဲ့ဖူးသူဖြစ်တဲ့အတွက် သူတို့ရဲ့ အချစ်ဇာတ်လမ်းကို သုံးပွင့်ဆိုင်ဇာ တ်လမ်းတစ်ပုဒ်အဖြစ် ဟောလိဝုဒ်မီဒီယာ တွေက ဖော်ပြခဲ့ကြပါတယ်။

ဆိုကိုနဲ့ ခရစ်စတင်းတို့ဟာ ယခုနှစ်အစပိုင်းက ညစာစားပွဲတစ်ခုမှာ တွေ့ဆုံခဲ့ကြပြီးတဲ့နောက် ချိန်းဆိုတွေ့ဆုံမှုတွေ ပြုလုပ်ခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ယခုလအစပိုင်းမှာ ခရစ်စတင်းက ပဲရစ်ကိုသွားရောက်လည်ပတ်ကာ ဆိုကိုနဲ့ တွေ့ဆုံခဲ့ခြင်းဖြင့် သူတို့နှစ်ဦးအကြားက ဆက်ဆံရေးကို တရားဝင် ထုတ်ဖော် ပြသခဲ့ကာ အမေရိကန်တစ်ဦးနဲ့ ထပ်မံပြီးချစ်သူတွေအဖြစ် လက်မတွဲချင်တဲ့ ခရစ်စတင်းအဖို့ ပြင်သစ်လူမျိုး ဆိုကိုဟာ ပြည့်စုံတဲ့ချစ်သူဖြစ်လာကြောင်း သူတို့နှစ်ဦးနဲ့ ရင်းနှီးတဲ့မိတ်ဆွေတစ်ဦးက ဖွင့်ဟခဲ့တယ်လို့ သည်မေရာဒေါ့ကွန်း က ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။



လတ်တလောမှာတော့ ခရစ် စတင်းက လိင်တူချစ်သူ အဆိုတော် ဆိုကိုနဲ့ ချစ်သူတွေအဖြစ် လူသိရှင် ကြားတွဲလာကာ သူတို့နှစ်ဦးကို ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ လမ်းတွေပေါ်မှာ မကြာခဏဆိုသလို အတူတွေ့ လာရပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ မတ်လအတွင်းက တေးဂီတ ဘလော့ခတ်စ်နဲ့ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးမှာ ဆိုကိုက သူနဲ့ ရောဘတ်တို့နှစ်ဦး ချစ်သူတွေ ဖြစ်နေကြောင်း တရားဝင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ဖူးပါတယ်။ ဆိုကို က ရောဘတ်နဲ့သူဟာ လော့စ်အန်ဂျယ် လိစ်ကို သူစတင်ပြောင်း ရွှေ့လာချိန်က တွေ့ဆုံခဲ့

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ [၃၁ - ၃ - ၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့)]

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

Table with 2 columns: Time (e.g., ၆:၀၀, ၆:၃၀) and Program Name (e.g., အဖွင့် -မိုးလေဝသအစီအစဉ်, ကာတွန်းအစီအစဉ် "BEN 10 ALIEN FORCE").

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

MRTV- 4

Table with 2 columns: Time (e.g., ၅:၀၀, ၅:၄၀) and Program Name (e.g., ပဋ္ဌာန်းပါဠိတော်+ဓမ္မစုသုတ်, မြောက်ပိုင်းရိုက်ကူးတင်ဆက် ပညာရေး ကျောင်းများသို့ ဆိုလာမီးအိမ်များ လျှို့ဝှက်ခြင်း).

မြတ်တီ

Table with 2 columns: Time (e.g., ၆:၀၃, ၆:၂၀) and Program Name (e.g., တရားတော်, မေတ္တာပို့, မေဗုဒ္ဓဇာတေး).

mitv

Table with 2 columns: Time (e.g., 07:26, 07:49) and Program Name (e.g., Discovering Tribes "Lisu: Their Life and Customs (Part- II)", Culture Shows: Theatrical Art).

ပြည်တွင်းရေးရာ

သင်္ကြန်ကာလ မတိုင်ခင်နှင့် သင်္ကြန်ရက်များအတွင်း ဆိုင်ကယ်အိပ်စောပြုတ်စီးသူများကို မလှိုင်မြို့နယ်၌ အရေးယူမည်

မလှိုင် မတ် ၃၀
မော်တော်ဆိုင်ကယ် စီးသူများအနေဖြင့် သင်္ကြန်ပွဲတော် ကာလမတိုင်ခင်နှင့် သင်္ကြန်ရက်များအတွင်း အများပြည်သူကို အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေသည့် အိပ်စောပြုတ်စီးခြင်း၊ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း၊ မလှိုင်နာခြင်းများကို စစ်ဆေး အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးရှင်းလင်းပွဲကို မတ် ၂၆ ရက်က မလှိုင်မြို့၊ မြို့မရဲစခန်းအတွင်းရှိ စည်းဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ အသိပေးရှင်းလင်းပွဲတွင် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး အောင်မိုးက သင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလမတိုင်ခင်နှင့် သင်္ကြန်ပွဲတော် ကျင်းပနေစဉ်ကာလအတွင်း ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း မလှိုင်နာခြင်း၊ အများပြည်သူ စိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေ သည့် အိပ်စောပြုတ်စီးခြင်းများကို စစ်ဆေးအရေးယူသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများအနေဖြင့် ရပ်ကွက် အတွင်း ကျန်ရှိနေသူများ သိရှိစေရန် ဖြည့်စွက်ပြောကြားစေလို ကြောင်း၊ ဆိုင်ကယ်ဝပ်ရှေ့ ဆရာများအနေဖြင့် သင်္ကြန်ကာလ တွင် အသိအညံ့စေရန် တမင်အိပ်စောပြုတ်ပေးခြင်းမျိုးကို မပြုလုပ်ရန် အသိပေးပြောကြားလိုကြောင်း၊ ဧပြီ ၁ ရက်မှစတင် ၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မော်တော်ယာဉ် ဥပဒေဖြင့် အရေးယူသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ မော်တော်ယာဉ် ဥပဒေသည် ငွေဒဏ်နှင့် အတူ ထောင်ဒဏ်ပါရှိကြောင်း၊ ဆက်စပ်အရေးယူမှုများလည်းရှိ ကြောင်း၊ သို့ပါ၍ အသိပေး ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ဝပ်ရှေ့ဆရာ များက သိလိုသည်များကို မေးမြန်း၍ ဆွေးနွေးခဲ့ရာ ရဲမှူးက ပြန်လည်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။
အဆိုပါ အသိပေးရှင်းလင်းပွဲသို့ မြို့မရဲစခန်းမှူးနှင့် ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများမှ ဆိုင်ကယ်ဝပ်ရှေ့ ပိုင်ရှင်များ၊ သတင်းအဖွဲ့များ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။
အောင်ဌေး(မလှိုင်)

ရွှေစာရံဘုရားပွဲတွင် ဘုရားပူးပြည်သူများ စည်ကားလျက်ရှိရာ ငှက်လှေအငှားလိုက် သူများအဆင်ပြေ

ပုသိမ်ကြီး မတ် ၃၀
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ရွှေစာရံ ကျေးရွာအနီးတွင် တည်ရှိသော သမိုင်းဝင် ရွှေစာရံ ဘုရားပွဲတော်ကြီးကို နှစ်စဉ် တပေါင်းလပြည့်နေ့မှစ၍ လပြည့်ကျော် ၈ ရက်အထိ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိရာ ဘုရားပူးပြည်သူများ လာရောက်လည် ပတ်မှုများပြားလျက်ရှိရာ ငှက်လှေအငှားလိုက်သူများ အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။
“ကျွန်တော်က ဒီရွှေစာရံဘုရားပွဲတော်ရက်ဆို နှစ် တိုင်းလာပြီး ငှက်လှေအငှား လိုက်တာပါ။ ဘုရားပူးတွေကို နားငှောင်းကျချောင်းတစ်ဖက်ကမ်းမှာရှိတဲ့ နားငှောင်း ကျစေတီကို ငှက်လှေနဲ့လိုက်ပို့ပေးတာပါ။ လူတစ်ဦးကို ငါးရာကျပ်နဲ့လိုက်ပို့တာပါ။ လှေအပြတ်ငှားလို့လည်း ရပါတယ်။ လေးထောင်ကျပ်ပါ။ အသွားအပြန်ဆို ရှစ် ထောင်ပေါ့။ အရင်က လှော်တက်နဲ့ လှော်ပြီးပို့တာပါ။ ခုမှ စက်တပ်ပြီးမောင်းပို့တာ ခြောက်နှစ်လောက်ရှိပါ သေးတယ်။ ဒီမှာက အငှားလိုက်တဲ့လှေ အစီး ၆၀ ကျော် လောက်ရှိပါတယ်။ ဘုရားပူးလာတာများတော့ အဆင်ပြေ ပါတယ်။ ဆီတစ်ဘူးကို လေးခေါက်လောက်ပို့လို့ရတယ် လေ။ လပြည့်နေ့ကဆို ရှစ်သောင်းလောက်ကျန်ပါတယ်။ ကြားရက်ကတော့ နှစ်သောင်း၊ သုံးသောင်းလောက်ပဲ ကျန်ပါတယ်။ ကျွန်တော်က ဦးပိန်တံတားဖက်မှာ အငှား လိုက်တာပါ။ ပွဲတော်ရက်မို့ ဒီမှာလာပြီး အငှားလိုက် တာပါ။ လေလဲကြေးက ပွဲတော်ရက်အစအဆုံး သုံး သောင်းခွဲပေးရပါတယ်။ ငှက်လှေစီးသူများတော့ အဆင် ပြေပါတယ်။ ပွဲတော်ရက်ပြီးရင် တောင်သမန်အင်းဖက် ပြန်မှာပါ” ဟု ငှက်လှေအငှားလိုက်သူ ဦးအောင်ဆန်း ဝင်းက ပြောသည်။



သမ္မာဓိဌာန်ရွှေစာရံစေတီတော်ကြီးကို ပုဂံပြည်ရှင် အနော်ရထာမင်း၏ မိဖုရားတစ်ပါးဖြစ်သူ ရှမ်းမင်း သမီး စောမွန်လှက တည်ထားခဲ့ကြောင်း မှတ်တမ်းများ အရသိရပြီး ရှမ်းလူမျိုးများလာရောက်မှုများပြားသလို ရှမ်းပြည်နယ် ဒေသထွက်ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းချလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။
သန်းစော်မင်း(ပြန်/ဆက်)

ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ်တွင် ကျေးလက်အိမ်ရာများလွှဲပြောင်းပေးအပ်

ပေါက်ခေါင်း မတ် ၃၀
(၇၁)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့အား ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ပုံငွေဖြင့် ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ် ဗောဓိကုန်းကျေးရွာ အုပ်စု ဒန်းဒေါင့်ကျေးရွာတွင် အောင် ခေတ္တရာကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူ ဆောက် လုပ်ခဲ့သော ကျေးလက်အိမ်ရာများအား

ပြည်သူများထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို အဆိုပါ ကျေးလက် အိမ်ရာရှေ့မုခ်ဦးဆိုင်ဘုတ်၌ မတ် ၂၆ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ရှေးဦးစွာ အခမ်းအနားတွင် ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းနိုင်နှင့် ဦးသက်မင်းဇော်၊ ပြည်ခရိုင် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီး ဌာနဦးစီးမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး

ဦးအောင်ကျော်လူ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး မှူး ဦးကျော်ကျော်မောင်၊ အောင်ခေတ္တရာ ကုမ္ပဏီမှ ဒါရိုက်တာ ဦးခင်ဇော်သောင်း နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့က အိမ်ရာများကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။
ယင်းနောက် တာဝန်ရှိသူများက ကျေး ရွာပြည်သူများထံ ကျေးလက်အိမ်ရာ များ လွှဲပြောင်းအပ်နှံပေးအပ်ခဲ့သည်။ ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၅ - ၂၀၁၆

ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ရန်ပုံငွေဖြင့် အရှေ့ကြို့ကုန်းအုပ်စု ကျေးရွာများ၌ ကျေးလက်အိမ်ရာငါးလုံးနှင့် ယခု ဗောဓိ ကုန်းအုပ်စု ဒန်းဒေါင့်ကျေးရွာ၌ ကျေး လက်အိမ်ရာငါးလုံး စုစုပေါင်း ကျေးလက် အိမ်ရာ ဆယ်လုံးကို ကျေးရွာနေပြည်သူ များထံသို့ စနစ်တကျလွှဲပြောင်းအပ်နှံပေး အပ်ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မျိုးကျော်ကြီး(ပြန်/ဆက်)

Advertisement for FAME Mangosteen Natural antibiotics. Includes ISO 9001:2015, ISO 14001:2004, OHSAS 18001:2007, GMP Certified, and Organic Certified certifications. Contact: TMR 013084 (0118).

Advertisement for FAME Resveratrol Cellular Energy Booster. Includes ISO 9001:2015, ISO 14001:2004, OHSAS 18001:2007, GMP Certified, and Organic Certified certifications. Contact: TMR 013019 (0118).

Advertisement for 'အောင်ပင်လယ်စာသင်တိုက် သင်္ကြန်တရားစခန်းပွဲ'. Details about the event, including dates (March 29-30, 2016) and location (Aungmyethazan). Contact: 09-92902900, 09-92900899.

Advertisement for 'ထောက်ကြွန်း ပုပိုးကျောင်း သင်္ကြန်တွင်း တရားစခန်းပွဲ၊ ဒုလ္လဘရဟန်းခံပွဲ၊ သီလရင်ဝတ်ပွဲ'. Details about the religious event, including dates (March 29-30, 2016) and location (Aungmyethazan). Contact: 09-92902900, 09-92900899.

Advertisement for Apple Ginseng Silky Hair Coat. Features a woman with long hair and a bottle of the product. Text: 'အပိုတန်ဂျင်ဆင်မြှုပ်နှံ ဝိတာမင်အီးတို့၏ အစွမ်းကြောင့် ဆံပင်နီခြင်း၊ ဆံပင်နှစ်ရွက်ခြင်း၊ ဆံသားပျက်စီးခြင်းများကို ပြန်လည်ကောင်းမွန်စေပါသည်။' Contact: Apple Production Co., Ltd. Phone: 09-92902900.

Advertisement for 'ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ အသိပေးကြေညာခြင်း'. Details about trademark and product information. Contact: 09-92902900, 09-92900899.

Advertisement for 'ဦးမောင်ကို(ခ)ဟာရွန် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၁၉၁၅]နှင့် အများပြည်သူသိသာရန်ကြေညာခြင်း'. Details about the person and their work. Contact: 09-92902900, 09-92900899.

သန့်ရှင်းလတ်ဆတ်သောအရသာအတွက်
Midea ရေခဲသေတ္တာကိုရွေးချယ်လိုက်ပါ



Midea ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများအကြောင်းကို
ပိုမိုသိရှိလိုပါက ကျွန်ုပ်တို့အားဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

YANGON 01 2303013

MANDALAY 02 30791

ရာသီအလိုက် Promotion များကို Midea Facebook Page
တွင်ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်

www.facebook.com/MIDEA.IN.MYANMAR

ORGANISED BY VSK International Co.,Ltd.



MICHELIN

၏ ခရီးသွားလက်ဆောင်



နေရာသိကျောင်းပိတ်ရက်များအတွင်း
အန္တရာယ်ကင်းစွာ ခရီးသွားနိုင်ရန်အတွက်
Michelin PC တာယာ(၄)လုံးဝယ်ယူတပ်ဆင်သော
ပိတ်ဆွဲများအား Michelin Smart Travel Bag (၁)လုံး
အထူးလက်ဆောင်အဖြစ် ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်၍
မြန်မာနိုင်ငံရှိ Michelin အရောင်းကိုယ်စားလှယ်
ဆိုင်ကြီးများတွင် ရယူနိုင်ပါပြီ။



လက်ဆောင်ပေးမည့်အချိန်ကာလ

ဧပြီလ(၁)ရက်နေ့ မှ ဧပြီလ (၃၀)ရက်နေ့အထိ (လက်ဆောင်အရေအတွက် ကန့်သတ်ချက်ရှိပါသည်။)



EDC (Myanmar Eaik Sar Tha Ya Distribution Co.,Ltd)
Authorized Importer and Distributor of Michelin PC Tyre for Myanmar
Tel: 01-500823, 01-2305508 Fax: +95-1-503729
Email: sales@edcmyanmar.com Web: www.edcmyanmar.com



ဖုန်းထဲမှာ ငွေလက်ကျန် ၂၀၀ ကျပ်အောက် လျော့နည်းနေပြီလား... ? ၈၀၀ ကျပ် ချေးယူလိုရမယ့် MPT ရဲ့ **ယူထား** ဝန်ဆောင်မှုရှိတယ်နော်



ယူထား ရယူရန် *800# ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ (သို့)
1332 သို့ 800 ဟု စာတို ပေးပို့ပါ

- ▶ အောက်ပါအချက်အားလုံးနှင့် ကိုက်ညီရုံဖြင့် MPT ၏ **ယူထား** ဝန်ဆောင်မှုကို ရယူနိုင်ပါပြီ။
 - MPT ၏ Prepaid စနစ် GSM/WCDMA အသုံးပြုသူများ ဖြစ်ရပါမည်။
 - ဖုန်းငွေလက်ကျန် ၂၀၀ ကျပ်အောက် လျော့နည်းသူ ဖြစ်ရပါမည်။
 - လွန်ခဲ့သော (၆) လ အတွင်း အနည်းဆုံးတစ်ကြိမ်ဖုန်းငွေဖြည့်ထားသူ ဖြစ်ရပါမည်။
 - နောက်ထပ်တစ်ကြိမ် ထပ်မံ ချေးယူလိုပါက ပထမအကြိမ် **ယူထား** ငွေကို ပေးဆပ်ပြီး ဖြစ်ရပါမည်။
- ▶ **ယူထား** ဝန်ဆောင်မှုကို ရက် (၃၀) အတွင်း အသုံးပြုနိုင်မှာ ဖြစ်ပြီး ဖုန်းဘေလ် လွှဲပြောင်းပေးခြင်း (Balance Transfer) မှလွှဲ၍ MPT ဝန်ဆောင်မှု အားလုံးအတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ▶ **ယူထား** ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ဝန်ဆောင်ခ (၅၀) ကျပ်သာ ကျသင့်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုပြီးသူများ **အကောင်းအားရက်မှာ အကျိုးရှိစေဖို့နှင့် အင်္ဂလိပ်စာတတ်ဖို့ လိုနေသူတိုင်းအတွက်**

အရာအာသာ SUCCESS Language Academy
လှည်းတန်းကျောင်းခွဲ

ဦးထွန်းလင်းမြင်လမ်း အမှတ် ၅ (B-3) ဓာတ်ယာထပ် (လှဆန်းယုတ်တိုက်)
Ph: 01-503472, 09 73001453, 09 30775232

BASIC ENGLISH SPEAKING 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 28 Mar 9 - 12:00 (Sat + Sun) 23 Apr 3:30 - 5 (Mon - Thurs) 25 Apr 6 - 7:30 (Mon - Thurs) 25 Apr	BASIC ENGLISH SPEAKING 7:30-10:30 (Sat + Sun) 26 Mar 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 25 Apr	BASIC FOUR SKILLS ENGLISH 3:30 - 5 (Mon - Thurs) 28 Mar 10-11:30 (Mon - Thurs) 4 Apr 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 4 Apr 12-30-3:30 (Sat + Sun) 23 Apr 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 28 Mar 6 - 7:30 (Mon - Thurs) 28 Mar 7:30-10:30 (Sat + Sun) 23 Apr 10-11:30 (Mon - Thurs) 25 Apr
INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH) 1 - 4:00 (Sat + Sun) 3 Apr 3:30-5:30 (Mon - Thurs) 25 Apr	PRE-INTERMEDIATE (4-Skill English) 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 28 Mar 6 - 7:30 (Mon - Thurs) 28 Mar 7:30-10:30 (Sat + Sun) 23 Apr 10-11:30 (Mon - Thurs) 25 Apr	BASIC FOUR SKILLS ENGLISH 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 28 Mar 1 - 4:00 (Sat + Sun) 3 Apr 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 4 Apr 9:00-12:00 (Sat + Sun) 23 Apr 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 25 Apr 10-11:30 (Mon - Thurs) 25 Apr 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 25 Apr 3:30 - 5 (Mon - Thurs) 25 Apr
VOCAB ENRICHMENT 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 28 Mar 9 - 12:00 (Sat + Sun) 23 Apr	IELTS (Preparation) 1-3:30 (Mon - Thurs) 28 Mar	IELTS (Speaking) 7:30-9 (Mon - Thurs) 25 Apr IELTS (Reading) 1-3:00 (Mon - Thurs) 25 Apr IELTS (Grammar) 10-11:30 (Mon - Thurs) 25 Apr
BASIC GRAMMAR 3:30 - 5 (Mon - Thurs) 9 May BASIC WRITING 10-11:30 (Mon - Thurs) 25 Apr	IELTS (Writing) 7:30-10:30 (Sat + Sun) 26 Mar	

Highway Star သင်္ကြန် April-11,12,13 ခရီးခရီး

ထာဝဝယ် - မောင်းမတန် - လောင်းလုံ တွက် တွန်း (Scania, Yutong) (5D) 210000/-
 ဝေလီ-စစ်-တေ့-မြောက်ဦးယဉ်တေ့ပုလုန်-ဝေသလီမြို့ဟောင်း (Scania, Yutong) (7D) 230000/-
 ဝေလီ ချိုင် - ဝေလီ ရင် ဝါ တွန်း (Yutong) (4D) 110000/-
 တောင်ကြီး-အင်းလေး-ကလေး-ပင်းတယ်-မိန်းမရဲတောင်-မြသပိတ်ရေဖြာအိုင် (Scania) (5D) 180000/-
 ပုသွယ်-မြိုင်ဦးလွင်-ရေဖြာအိုင်-ဂုတ်ပိတ်တား-သီပေါ-လားရှိုး-ရေပေါင်း (VIP 2+1) (5D) 215000/-
 မြဝတီ - မဲဘောက် - ဘားအံ - ကျံထွေး တွာ ရာပုံ (Yutong) (6D) 180000/-

ရင်ဆိုင်မှုဦးစီးဌာနများ အစည်းအဝေး နှင့် ဆန်းစစ်ရေး အဖွဲ့
 ရင်ဆိုင်မှုဦးစီးဌာန၊ တစ်ဒေသ၊ ဝေလီ (4 D) 125000
 ရင်ဆိုင်မှုဦးစီးဌာန၊ တစ်ဒေသ၊ ဝေလီ (4 D) 125000
 ရင်ဆိုင်မှုဦးစီးဌာန၊ တစ်ဒေသ၊ ဝေလီ (4 D) 125000

၀၉-၂၅၃၂၃၅၄၁၁-၂၂/၀၉-၂၅၃၂၄၁၁၀၀/၀၉-၇၅၅၅၆၅၅၅၅၅၅ Highway Star Travels & Tours

“**ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း နှင့် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းခြင်း**”

Siam Cement Group (SCG) ၎်
 (၁၉ - ၃ - ၂၀၁၆) နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော
 “**TOP DEALER AWARD (2015)**”
 THE ASEAN EVOLUTION အခမ်းအနားတွင်
 “**SILVER AWARD**” ဆုကို ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော
LA WUN (သံချောင်း၊ ဘိလပ်မြေ နှင့် အိမ်ဆောက်
 ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး)အား အထူးပင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်
 မိပါကြောင်းနှင့် နောင်နှစ်များတွင်လည်း ဆက်လက်ဆုများရရှိပြီး လူမှုရေး၊ ခိုးပွားရေး အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ
 ရွက်ဆောင်ရာတွင်အောင်မြင်မှုများရရှိနိုင်ပါစေကြောင်း လှိုက်လှဲစွာဖြင့် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

FARMER PHOYARZAR GROUP OF COMPANIES
 PRO 1 HOME CENTER မိသားစု
 ZH ZIN HTET Trading Co., Ltd.

တိုက်ခန်းရောင်းမည်
 (၁၂၇ပေ x ၅၀ပေ x ၁၅ပေ) မြေညီထပ်
 ဖြင့်ဆင်ပြီး။ အလင်းရောင်လမ်းမကြီး
 ဝါဆိုမှတ်တိုင်အနီး၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်။
 ဖုန်း-၀၉ ၄၅၇၀ ၂၅၂၈၁

ရေသန့်ကုန်ထုတ်လုပ်
 ယူလိုရာများ ဆက်သွယ်ရန်
 ဒဂုံ (အရှေ့) တောင်၊ မြောက်၊
 ရွာသာကြီး နယ်မြေများအတွက် RO
 & UV စက်ကြီး သောက်ရေသန့်
 ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ ဆက်သွယ်
 နိုင်ပါသည်။ Ph: 09-448026388

မြတ် မင်းသမီးလမ်း
 ဒီးကျောင်းအိမ် မိုင် (၁၀၀) အပြန်လမ်း၊
 တန်ဆောင်လှိုင်နယ်၊ ဆက်သွယ်ရန်
 အလင်းသစ်ကုမ္ပဏီ - ၂၂၅၅၅ ဦးတော်မိုင်
 Ph : 09 420076957 - 09 453386260
 - 09 788161077 - 09 785148075

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ယာဉ်အမှတ် 8J/5728, Dagon
 Tawwng W/ (OR.13) ယာဉ်လက်ဝယ်
 ရှိသူအမည် ဦးအောင်မျိုးဝင်း၊ [၉/
 နထက(နိုင်)၁၀၆၅၀၂၂၅ ယာဉ်မှတ်ပုံတင်
 စာအုပ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံးခဲ့ ဖြစ်၍
 ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ
 သည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော
 အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ
 ပါသည်ရက်မှ (၁၅)ရက်အတွင်း
 လောက်ပေးပြပါရန် သို့ လိုက်လံတိုင်
 လာရောက်တန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 နေပြည်တော်ကန်လမ်းပိုင်ဆောင်ရေး
 ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

မြေရှင်းကြေညာခြင်း
 (၁၀-၃-၂၀၁၆) (၁၁-၃-၂၀၁၆)နှင့် (၁၆-၃-၂၀၁၆)ရက်စွဲပါ ကြေညာသတင်းစာ၏
 စာမျက်နှာ (၂၆)နှင့် (၂၃-၃-၂၀၁၆) ရက်စွဲပါ Home & Service Journal စာမျက်နှာ(၁၂)
 (၁၆-၃-၂၀၁၆) (၂၄-၃-၂၀၁၆) ရက်စွဲပါ Home & Service Journal မျက်နှာဖုံးရှိ
 ATIC MASTER HOTEL ကြေညာချက်ပါ ဖော်ပြချက်များတွင် Share Holders
 မိတ်ဆီ သည်သဘောသက်ရောက်သွားပါသည်။ မိမိတို့ဆိုလျှင်မှာ Share Holders
 များ မိတ်ဆီ မဟုတ်ပါကြောင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်းအပ်ပါသည်။
 ဒေါ်ခင်နှင်းမာ
 (မန်နေဂျင်ဒါရိုက်တာ)

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 ကျွန်တော် ဦးအောင်ထွန်း CDC
 -20582 ခါ Tanker ကျွန်ုပ်တို့မှ လက်မှတ်
 AOT နှင့် ACT နှစ်ဆောင် ပျောက်ဆုံး
 သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ အကြောင်းကြား
 ပေးပါရန်။
 ဖုန်း-၀၉-၅၆၈၇၆၅

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
 အမှတ်-မြို့-သစ်(က)၊ မြေကွက်အမှတ်
 (၁၇၇/၃) စေခန်း(၁၂၀)စတုရန်းပေ၊
 မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၀၄) (က-
 လမ်း) မြို့သစ်(က+၁)ရပ်ကွက် အင်းစိန်
 မြို့နယ်၊ ဦးမောင်မောင် (YDE-၀၉၂၄၄၃)
 ဒေါ်ညွန့်ညွန့်ကြည် [၁၂/အစခ(နိုင်)
 ၀၉၂၂၀၂၁] နှစ်(၆၀)ရက်ချိန်းအား အင်းစိန်
 မြို့နယ်၊ တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ်
 (၃၅/၂၀၁၅)ဖြင့် မြေကွက်အရောင်း
 အဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမူ၏
 (၂၀-၁၀-၂၀၁၅) ရက်စွဲပါ တရားရုံးရင်
 ချက်နှင့် ဒီကန့်၊ တရားမတရားမှုအမှတ်
 (၆၀/၂၀၁၅)အရ အပ်ကြောင်း အပ်ကြောင်း
 အမိန့်ချမှတ်သည့် (၂၀-၁၀-၂၀၁၆)
 ရက်စွဲပါ တရားရုံးရင်ချက်စာပါ (၂-
 ၂-၂၀၁၆)ရက် စီလစ်ခန့်နှင့်
 နှစ်(၆၀)ရက်ချိန်းတင်ပြီး ဘီလ် ဒေါ်
 မိုးမိုးအေး [၁၂/အစခ(နိုင်)၀၂၂၀၄၅]
 အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်
 ချုပ်ဆိုရန် မြေပွား လျှောက်ထားလာရာ
 တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထား
 များဖြင့် ကြိုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍
 (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
 ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း
 ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း
 အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 မြို့ပေါ်စီမံကိန်းနှင့် မြေပေါ်စီမံဥက္ကဋ္ဌ
 ရန်ကင်းမြို့တော်ဆည်ဘာသာရေးကော်မတီ



Additional Flight

Effective from 9th April 2016 to 20th April 2016

Yangon - Mandalay, Mandalay - Yangon

DAILY FLIGHT

FLIGHT NO.	SECTOR	DEPARTURE	ARRIVAL
K7 406	Yangon - Mandalay	0700	0825
K7 407	Mandalay - Yangon	0840	1005

from **38++**
USD

One Way
Limited Seat
Terms & Conditions Apply

we accept:



AIR KBZ Limited
 Reservation Hot Line: (01) 9670007
 No. 147, (5)Quarter, (8½)Mile, Pyay Road, Mayan Gone Township, Yangon.
 Office: (01) 9670014-20, (09) 73177805, Facsimile: (01) 662627
 Email: info@airkbz.com.mm
 f :www.facebook.com/AIRKBZ

Mandalay Office
 No. 127, Corner of 30th x 65th,
 Chan Aye Tharzan Township, Mandalay,
 Office: (02) 24861, 62, (09) 974488700, (09) 477121773
 Facsimile: (01) 24862

မြန်မာ့စီးပွားရေး ဂျာနယ်



၂၀၁၆ ထွက်ပြီ

မြို့ပေါင်း ၁၀၂
မြို့ပေါင်သည်

ဘောက်ပိုင်း

မြို့ပေါင်း ၁၂၀
မြို့ပေါင်သည်

အထက်ပိုင်း



ဘာပဲလို့လို့? Everything U Need

Sales Direct Line | YANGON ☎ 09-448001662
MANDALAY ☎ 02-4000611

www.myanmarbusiness-directory.com

2016 APRIL SAMSUNG DAY

Samsung smart phones နှင့် Tablets

တွေဝယ်ယူပြီး နှစ်သစ်ကို ကြိုဆိုကြရအောင်....

ဧပြီ လ (၁)ရက် - (၅)ရက်နေ့အထိ ...

ကျပ် ၅၀၀,၀၀၀ အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်

Power Bank+ Stand+ Bluetooth Speaker Dual Charger Cable Water Proof Bag Samsung Towel

ကျပ် ၂၀၀,၀၀၀ မှ ၅၀၀,၀၀၀ အထိ ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်

5000 mAh Power bank Cable Water Proof Bag Samsung Towel

ကျပ် ၂၀၀,၀၀၀ အောက် ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်

5000 mAh Power bank Water Proof Bag Samsung Towel



လက်ဆောင်အရေအတွက် ကန့်သတ်ထားပါသည်။

ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်၏ စည်းကမ်းများသည် Samsung Myanmar မှ သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်းသာ ဖြစ်သည်။

ကြေး



မြန်မာ့ဒုတိယမြောက် မျက်မှန်

၂၀၁၆ မဟာသင်္ကြန် အထူးအစီအစဉ်

Up to 30% Discount & Buy One Get One Free

1.4.2016 ~ 9.4.2016

ဆိုင် (၁) အမှတ် - ၂၀၁၊ ရွှေဘိုသာအလယ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်း၊ မြန်မာ။ ဖုန်း - ၀၁ ၂၄၁၂၂၄၊ ၀၁ ၃၈၅၀၄၅

ဆိုင် (၂) အမှတ် - ၆၅၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်း၊ အသောကမုတ်တိုင်အနီး၊ တာမွေမြို့နယ်။ ဖုန်း - ၀၉ ၂၆၀၄၂၃၀၃၃

SUPPORTED BY



Organized by



9 A.M - 4 P.M

2nd April, 2016 (Saturday)

Novotel Hotel Yangon Max Pyay Road, Yangon

AUSTRALIAN EDUCATION EXHIBITION 2016

1 P.M - 5 P.M

3rd April, 2016 (Sunday)

Sedona Hotel, Mandalay

သြစတြေးလျနိုင်ငံတွင် ပညာဆက်လက်သင်ကြားလိုသူများ၊ Australian Awards Scholarship နှင့် Australian Endeavour Awards လျှောက်ထားလိုသူများအနေဖြင့် ကျောင်းကိုယ်စားလှယ်များ၊ သြစတြေးလျသံရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တိုက်ရိုက်လာရောက် ဆွေးနွေးမေးမြန်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- Students apply on that day are entitle for *application fee waiver (conditions apply), chances to win iPad mini & other prizes.
• Please bring your passport & educational documents to apply for offer.

FREE ENTRY

For more information, please contact:

AVSS Yangon: 127A, 1st Floor, West Shwe Gon Daing Road, Bahan Tsp, Yangon. Tel: 09 45000 6944/6955, 09 5147227

www.theavss.net

AVSS Mandalay: 2/Ta 765, 69th St., Bet: 31st & 32nd Streets, Mandalay. Tel: 02 74291, 09 4440 29882

01-512443, 09-73017656, 095055574, 09785055574, 0973076733.



ပိုင်ဆိုင်မှုပုံစံ/လိုင်စင်အမျိုးအစား/ Fully Auto

တွဲဖက်ကုန်ပစ္စည်း အပူချိန်ပေးစနစ်

ဝေဟင်္ဂါမြေအောက်ရိုက်စက် ရုပ်ပုံ (၆) သံလွန်လမ်း သုတေသနအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့များ 09 420035882, 09 73199410 09 420035884, 09 73199257

ခရီးစဉ်

ဒဂုံစိုက်ပျိုးရေး ဝန်ထမ်းများအတွက် ဝေဟင်္ဂါမြေအောက်ရိုက်စက် ရုပ်ပုံ (၆) သံလွန်လမ်း သုတေသနအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့များ 09-6809893 09-5120620

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း: ယာဉ်အမှတ် 9H/9518 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

STARFISH Language & Business. တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုပြီးသူများအတွက် English (4 skills) 12% discount. Ph 09 799905715, 09 253179825

မြန်မာနိုင်ငံလက်မှတ်ရပြည်သူ့စာရင်းကိုင်များအသင်း (MICPA) ဟောပြောပွဲ. မြန်မာနိုင်ငံလက်မှတ်ရပြည်သူ့စာရင်းကိုင်များအသင်း(MICPA)၏ဟောပြောပွဲကို ICAEW မှ Technical Manager ဖြစ်သူ Ms. Kirstin Gillon တာ "IT-related matters covering cyber security in business" ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၇ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) တွင် ဖွန်းလွှဲ ၂နာရီမှ ၅နာရီထိ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး ရန်ကင်းတန်းကျောင်းရှိ ဟောပြောပွဲခန်းမတွင် ဟောပြောဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း. မြန်မာ့ကားနှင့်အပို့ပစ္စည်းလမ်းညွှန် ဘောင်ချာနံပါတ်-၂၀/ဘောင်ချာ အမှတ်စဉ်-၀၀၄၀၅၅ ၀၀၄၂၀ ထိ မြန်မာ့စက်မှုလုပ်ငန်းများလမ်းညွှန် ဘောင်ချာနံပါတ်-၃၄/ဘောင်ချာ အမှတ်စဉ်-၀၀၆၆၅၅ ၀၀၆၆၀ ထိ မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းလမ်းညွှန် ဘောင်ချာနံပါတ်-၂၈/ဘောင်ချာ အမှတ်စဉ်-၀၀၅၄၃၅ ၀၀၅၄၀ ထိ မြန်မာ့သတင်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာလမ်းညွှန် ဘောင်ချာနံပါတ်-၂၃/ ဘောင်ချာအမှတ်စဉ်-၀၀၄၄၄၄ ၀၀၄၄၀ ထိ ရွှေနှင့်ကျောက်ရတနာလမ်းညွှန်(Wedding Guide) ဘောင်ချာနံပါတ်-၂၈/ဘောင်ချာအမှတ်စဉ်-၀၀၅၄၃၅ ၀၀၅၄၀ ထိ ဘောင်ချာများ(၅-၃-၂၀၁၆)ရက်တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ထို ဘောင်ချာ နံပါတ်များအား ဆက်လက်အသုံးပြုမည်မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းနံပါတ်များသည် အကျုံးမဝင်တော့ပါကြောင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအား အသိပေးအကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။ MMRD Publication

STI MYANMAR UNIVERSITY. STIMU နှင့် University of Bedfordshire (UK) တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်ပါသည်။ HND Level 4 / AGTI / B.Tech အောင်မြင်ထားပြီးသူများအတွက် သတင်းကောင်း Faculty of Engineering. 9th May 2016 သင်တန်းဖွင့်လှစ်ပါမည်. Ph: 507151/52, 09 250064451, 377988

ပျောက်ဆုံးကြောင်း. (၁) ဦးနေဝင်းအောင်(၉/လဝန်(နိုင်) ၁၁၇၈၁၆) ၏ သွင်းကုန်လိုင်စင်အမှတ် ISP IDV8 15_16 42816 4/3/16. (၂) ဦးကျော်စွာလင်း(၁၂/ရပသ (နိုင်) ၈၇၀၂၁၅) ၏ သွင်းကုန်လိုင်စင်အမှတ် ISP IDVY8 15_16 12388 15/12/15 နှင့် ပြင်ဆင်စာအမှတ် ကသရ(ရတ)/၂၀၁၅-၂၀၁၆ နှင့် (၃) ဦးအောင်(၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၄၅၈၁) ၏ သွင်းကုန်လိုင်စင်အမှတ် ISP IDVY8 15_16 12405 15/12/15 နှင့် ပြင်ဆင်စာအမှတ် ကသရ(ရတ)/၂၀၁၅-၂၀၁၆ (၂၉၉၄)၂၄-၂-၂၀၁၆ များသည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ဧည့်သည် အကြောင်းကြားပေးပါရန်၊ ပုန်း ၀၉-၇၃၁၅၃၁၇၃၉

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း. ရန်ကင်းမြို့နယ် မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅ တံဘိုး မြေကွက်အမှတ်-၈၇/ညာ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် (၁၀)၊ ပြည်တော်အလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ် (ခေါ်နိုင်ခြင်း) ၁၂/ကတန(နိုင်)၀၀၀၀၀၄၄ အမည်ပေါက်နံ(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက်ခေါ်နိုင်ခြင်းအတွက် ၁၂/ကတန(နိုင်)၀၀၀၀၀၄၄ က နှစ်(၆၀)မြေအစာအုပ်(ရန်) မှုရင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက်၊ ကျွဲကန်လှည့်ကန်တိုင်း တင်ပြ၍ ဝန်ခံထားပြီး လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ဤကြေညာပါသည်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုရှိက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်ညွှန်ကြားမှုဌာနမှတစ်ဆင့်

အများပြည်သူသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း. ရွှေယုန်မင်းတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အများပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးအား တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ကူညီစောင့်ရှောက်သည့် အနေဖြင့် ရွှေယုန်မင်းအနာလိမ်ဆေးအား ၁၉၉၉ခုနှစ်တွင် စတင်ထုတ်လုပ်၍ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးသို့ ဖြန့်ချိခဲ့ပါသည်။ စတင်ထုတ်လုပ်သည့်အချိန်တွင် ဆေးဘူးအကြီးနှင့် ဆေးဘူးအသေးဟူ၍ နှစ်မျိုးခွဲပြီး ထုတ်လုပ်ကာ ၎င်းဆေးဘူးများကို ထုတ်ပိုးမှုပုံစံအနေဖြင့် ဆေးဘူးအကြီးအား ကတ်ထူစက္ကူတွင် ရွှေယုန်မင်းအမှတ်တံဆိပ်ပုံနှိပ်၍ ၎င်းဘူးခွဲပေါ်မှရွှေယုန်မင်းရောင်စက္ကူပါးဖြင့် ထပ်မံအုပ်၍ကပ်ထားသော ပုံစံဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဆေးဘူးအသေးအား စက္ကူအိတ်ပေါ်တွင် ရွှေယုန်မင်းအမှတ်တံဆိပ်အား ပုံနှိပ်၍လည်းကောင်း ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဝေခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါတွင် သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအား ပိုမိုအဆင်ပြေစေရန်နှင့် ခေတ်မီသည့် ထုတ်ပိုးမှုပုံစံများနှင့်အညီဖြစ်စေရန် ဆေးဘူးအကြီးအား ရွှေယုန်မင်းရောင်စက္ကူအုပ်၍ကပ်ခြင်းမပြုတော့ဘဲ ခေတ်မီသည့်စက္ကူအထူတွင် ရွှေယုန်မင်းအမှတ်တံဆိပ်မူလအရောင် အတိုင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဆေးဘူးအသေးတွင် စက္ကူအိတ်အစား ပလတ်စတစ်အိတ်တံဆိပ်ရိုက်ပုံစံဖြင့်လည်းကောင်း ပြောင်းလဲထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိလျက် ရှိပါကြောင်း သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူအပေါင်းမှ ယုံကြည်စိတ်ချရသောအထောက်အထားပေးအသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် ရှိသေစွာဖြင့် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ရွှေယုန်မင်းတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အမှတ်(၂၈/၂၉)၊ ဖိုလ်တေလမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပေါက်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး ဖုန်း - ၀၁ ၆၉၅၅၉၄၊ ၀၁ ၆၉၅၈၁၆၊ ၀၉ ၅၀၂၁၃၁



အထူးဧည့်သည်တော် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့ တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်လာရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီးတို့က ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့က ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ

နေပြည်တော် မတ် ၃၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့က တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် ညစာစားပွဲကို ယနေ့ ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်ဥပစာရှိ မြက်ခင်းပြင်၌ ကျင်းပသည်။

ညစာစားပွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဇနီး

ဒေါ်ခင်သက်ဌေး၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူနှင့် ဇနီး ဒေါက်တာရွှေလွမ်းတို့က ညစာစားပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသော အထူးဧည့်သည်တော် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဧည့်သည်တော်များ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့်ဇနီး နန်ကြင်ကြည်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးနှင့် ဇနီး ဒေါ်အေးအေးသိန်း၊

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့က သံတမန်များအဖွဲ့ နာယက စင်ကာပူနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရောဘတ်ချာအား ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့ တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် ညစာစားပွဲအပြီးတွင် အနုပညာဦးစီးဌာနမှ အနုပညာရှင်များက ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

“ဆရာကြီး ဦးသိန်းနိုင်ကိုယ်တိုင် သင်ကြားသည်”

ဂုဏ်ထူးပြန်မာစာ
ဘယ်ကျောင်းမှာပဲ သင်သင် ဘယ်ပိုင်းမှာပင် တက်တက် ပြန်မာစာဂုဏ်ထူးအတွက်ဆိုရင်တော့...

၆၆ သင်တန်းကြီးကို ပြင်ပနေ တက်ကြရသည်

၂၀၁၅ ပြန်မာစာအမှတ်အမှားဆုံး၊ တပည့်ရင်၊ တပည့်ချစ်မဖွား၊ မသော်သော်ဟန် ပထမ၊ စတုပုတ် ဆလသ ၂၇၂ (၆ ဘာသာ)၊ ပထမအိတ်လိုင် ခုတ်ယ ၈၂ ပုတ် ဆလသ ၄၁၂ (၅ ဘာသာ)၊ မပေသင်နိုင် တတ်ယ ၈၁ ပုတ် ဆလသ ၁၇၀ (၅ ဘာသာ)၊ အင်ကြင်ဆွေ၊ တတ်ယ ၈၁ ပုတ် ဆလသ ၂၂၂ (၅ ဘာသာ)

● စာစီစာကုံး အထူးတန်းခွဲကြီး (၉) ခွဲ
● ၈၂၊ ၁၀ တန်း သင်ရိုးကျင့်တမ်းခွဲ တစ်ခွဲစီသာ ယခုအထိ နေရာရရှိ သေချာသေးသည်။

မတ်လ (၉) ရက်နေ့ ဧည့်သည်

နှစ်စဉ် နှစ်ဆုံး အထူးအကွက် မရှိ သင်ကြားကြောင်း၊ စာအုပ်ချုပ်ဆိုပေးသည့် အထူးပရို အစုပရိုအော ဆရာဘင်အား

ဂုဏ်ထူး ဦးသိန်းနိုင်
အဖုနေအုပ်(ဖု.၀၆၆၆၆)၊ ဂုဏ်ထူး ဦးအောင်စိုင့်
အဖု ဒေါက်တာ ညီညီ
ဖု.၀၁၁ ၀၆၈၇၅ ဒေါက်တာထွန်းဝင်း
ဖု.၀၁၁ ၀၆၈၇၅ ဒေါက်တာထွန်းဝင်း
ဒေါက်တာ စိစ (ခေါ်စာ ညီညီ)
အေး နိုင်စိန်မြင့်အောင်

အထူးဧည့်သည်အဖြစ် ဖျော်ဖြေမှု၊ ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်တင် M.Sc(Final) ကိုယ်တိုင် စီမံ၊ ကျွဲကံ၊ ခန့်ခွဲ အုပ်ချုပ်သည်။

ဂုဏ်ထူး ဦးသိန်းနိုင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းကြီး နှင့် ပညာရေးအဆင့်မြင့် ဘော်ဒါ

ယခုမှ ကျောင်းစ နေကြပည့် သူငယ်တန်းသားများအတွက် အသစ်စက်စက် သင်ရိုးနှင့်အတူ သင်ကြားနည်းသစ်ကို ပစ္စည်းဖြည့် အထူးသင်သည်။

သူငယ်တန်းမှ ဒဿမတန်း အထိ ဧပြီလ (၂၇) ရက်နေ့ ဧည့်သည်။ ၂၀၁၆ - ၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် ကျောင်းသားလက်ခံနေပါပြီ

● ရန်ကုန်မြို့ No.1 ဆရာများသည်သာ သင်သည်။
● ဝါရင့် Guide များက တစ်နေ့ (၃) နာရီ လေ့ကျင့်ပေးသည်။
● စာသင်ခန်း စာကျက်ခန်း အိပ်ခန်းများကို အဆင့်မြင့် Air Con ခန်းများနှင့် ထားသည်။
● စားသောက်ရေး (MENU ပေး၍ တစ်သေ့ပတ်စီ) ချက်ပြုတ်သည်။
● ရန်ကုန်မြို့နယ် အသီးသီးမှ Ferry ကား ကြို/ ဖို့ ခိုသည်။

ရုပ်စာအုပ်ရန် ... ● ဓမ္မ ပြန်မာစာ ၁၀၀ (၃) ထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသားလမ်း (အလယ်) ရန်ကုန်မြို့ ဝမ်း ၀၁ ၃၇၅၅၀၉၊ ၃၇၂၂၃၇၊ ၀၉၅၀ ၁၂၆၁၁၊ ၂၅၀၀၆၃၇၅
● အ.ထ.က ခြံအမှတ် ၂၀ A + ၂၀ B ဝေယျာလမ်းမကြီး၊ ရွှေပန်းပွင့်ဘုရားလမ်း (ORANGE SUPER MART နှင့် ကပ်လျက် ညာဘက်)၊ သယ်နံ့ကျွန်းမြို့နယ်၊ ဝမ်း ၀၁ ၅၇၀၀၂၂၊ ၀၉၅၀၀၃၇၇၊ ၀၉၄၂၀၀၃၇၇၊ ၀၉၄၂၀၀၃၇၇၊ ၀၉၅၀ ၂၅၀၄၁
● အိပ် ခြံအမှတ် ၁၄၊ မင်းနုနုလမ်း၊ သွင်းအိမ်ရာ၊ ဝေယျာလမ်းမကြီး၊ (ရွှေပွင့်နှင့် မျက်စောင်းထိုး)၊ ဝမ်း ၀၁ ၅၇၀၀၂၂၊ ၀၉၅၀၀၃၇၇၊ ၀၉၄၂၀၀၃၇၇၊ ၀၉၅၀ ၂၅၀၄၁။

၂၀၁၅ ခုတွင် ပေးထုတ်ခဲ့သော တပည့်ရင်များ
(၆) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၂၂) ခွဲ၊
(၅) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၃၀) ခွဲ၊
(၄) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၁၃) ခွဲ၊
(၃) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၃) ခွဲ၊
(၂) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၄) ခွဲ၊
(၁) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၆) ခွဲ။

ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ်ဆီသို့



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် မိန့်ခွန်းပြောကြား

အစိုးရသစ်အနေဖြင့် အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေး၊ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုဖြစ်ပေါ်ရေးကိုရှေးရှုတဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတစ်ခု ပေါ်ပေါက်ရေးနဲ့ ပြည်သူလူထုအများစုရဲ့ လူနေမှုဘဝအဆင့်အတန်း တိုးတက်မြှင့်မားရေးတို့ကို အကောင်အထည်ဖော်သွားမှာဖြစ်။

နေပြည်တော် မတ် ၃၀

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပသည့် ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅) ရက်မြောက်နေ့တွင် မိန့်ခွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ (ခဲပုံ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ မိန့်ခွန်းအပြည့်အစုံမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

လွှတ်တော်နာယကကြီး၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တက်ရောက်လာကြသော ဂုဏ်သရေရှိ ဧည့်သည်တော်များနဲ့ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများခင်ဗျား

ဒီ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ကြီးက ကျွန်တော့်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြောက်ခံရတာဟာ အထင်ကရ သမိုင်းဝင်ဖြစ်ရပ်ကြီးတစ်ခုဖြစ်တဲ့ အတွက် ကျွန်တော် များစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဖြစ်လာတာနဲ့အညီ ကျွန်တော်က ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ကို တာဝန်ခံရမယ့်ပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်လာပါတယ်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ရွေးကောက်ပွဲ

ရလဒ်ကြောင့် ဖြစ်ထွန်းလာတဲ့ ဒုတိယအကြိမ် လွှတ်တော်နဲ့ အစိုးရအဖွဲ့များဟာ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ခေါင်းဆောင်တဲ့ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ရဲ့ မူဝါဒများနဲ့ ကိုက်ညီစွာ ဖွဲ့စည်းထားခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ယခု အစိုးရသစ်အနေဖြင့် အောက်ပါမူဝါဒများ ဖြစ်တဲ့

- အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေး
 - ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး
 - ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု ဖြစ်ပေါ်ရေးကိုရှေးရှုတဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေတစ်ခုပေါ်ပေါက်ရေးနဲ့
 - ပြည်သူလူထုအများစုရဲ့ လူနေမှုဘဝ အဆင့်အတန်း တိုးတက်မြှင့်မားရေးတို့ကို အကောင်အထည်ဖော်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။
- လွှတ်တော်နာယကကြီး၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တက်ရောက်လာကြသော ဂုဏ်သရေရှိ ဧည့်သည်တော်များနဲ့ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများခင်ဗျား**

ဒီနေ့ဒီအချိန်မှာ လေးနက်စွာတင်ပြလိုတဲ့ အချက်တစ်ခုရှိပါတယ်။ ဒီအချက်ကတော့ မကြာမီကပဲ ကျွန်တော်ဟာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ အဖြစ် ကတိသစ္စာပြုခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီ

ကတိသစ္စာကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရမယ့် တာဝန်ရှိကြောင်းကိုလည်း အစဉ်သတိချပ်နေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒါ့အပြင် နိုင်ငံတော်နဲ့သင့်တော်မယ့် ဒီမိုကရေစီ စံချိန်စံညွှန်းများနဲ့ ကိုက်ညီတဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်လာ ရေးအတွက်လည်း ဆောင်ရွက်ရမယ့်တာဝန် ရှိပါတယ်။ နှစ်ရှည်လများ ပြည်သူလူထု လိုလားတောင့်တနေတဲ့ ဒီနိုင်ငံရေးရည်မှန်းချက် အကောင်အထည်ပေါ်လာရေးအတွက် စိတ်ရှည်သည်းခံပြီး ဆောင်ရွက်သွားရမှာကို လည်း သိနားလည်ထားပါတယ်။

နိဂုံးချုပ်အားဖြင့် တင်ပြချင်တာကတော့ ယခုပေါ်ပေါက်လာတဲ့ ပြည်ထောင်စုအစိုးရ အဖွဲ့ဟာ ပြည်သူလူထုရဲ့မျှော်လင့်ချက်များ၊ ဆန္ဒများပြည့်ဝစေရန် မမှိတ်မသုန် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း အလေးအနက် ပြောကြားလိုခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး ချမ်းမြေ့သာယာစွာနဲ့ မိမိတို့ဘဝလမ်းကြောင်းကို ပြောဆိုတန်းစွာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ကြပါစေ။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၏ရှေ့မှောက်၌ ကတိသစ္စာ ပြုကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် ကတိသစ္စာပြုခဲ့ကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ



ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်



ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ



ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း



ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်



ဒေါက်တာဖေမြင့်



သူရဦးအောင်ကို



ဒေါက်တာအောင်သူ



ဦးသန့်စင်မောင်



ဦးအုန်းဝင်း



ဦးသိန်းဆွေ



ဦးခင်မောင်ချို



ဒေါက်တာသန်းမြင့်



ဒေါက်တာမြင့်ထွေး



ဦးကျော်ဝင်း



ဦးဝင်းခိုင်



ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး



ဦးအုန်းမောင်



နိုင်သက်လွင်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် ကတိသစ္စာပြုခဲ့ကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ဝန်ကြီးဌာနစာရင်း

စဉ်	ဝန်ကြီးအမည်	ဝန်ကြီးဌာန
၁။	ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်	နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
၂။	ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ	ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
၃။	ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄။	ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်	နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
၅။	ဒေါက်တာဖေမြင့်	ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၆။	သူရဦးအောင်ကို	သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
၇။	ဒေါက်တာအောင်သူ	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
၈။	ဦးသန့်စင်မောင်	ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၉။	ဦးအုန်းဝင်း	သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၀။	ဦးသိန်းဆွေ	အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန
၁၁။	ဦးခင်မောင်ချို	စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
၁၂။	ဒေါက်တာသန်းမြင့်	စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၃။	ဒေါက်တာမြင့်ထွေး	ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၄။	ဦးကျော်ဝင်း	စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၅။	ဦးဝင်းခိုင်	ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၆။	ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး	လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၇။	ဦးအုန်းမောင်	တို့တယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၈။	နိုင်သက်လွင်	တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးဌာန



နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတာဝန်လွှဲပြောင်းသည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် ဒုတိယသမ္မတများ၊ ဝန်ကြီးများ ရင်းရင်းနှီးနှီးဆက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဒုတိယသမ္မတများအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသူများ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းဝင်များ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၌ ကတိသစ္စာပြု



နိုင်ငံတော်သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသူ ဦးထင်ကျော်၊ ဒုတိယသမ္မတများအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသူ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူတို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ ရှေ့မှောက်၌ ကတိသစ္စာပြုကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတတာဝန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်တို့ကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မတ် ၃၀

“ယခုပေါ်ပေါက်လာတဲ့ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဟာ ပြည်သူလူထုရဲ့ မျှော်လင့်ချက်များ၊ ဆန္ဒများပြည့်ဝစေရန် မပိုက်မသုန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း အလေးအနက်ပြောကြားလိုပါတယ်”ဟု နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး၌ မိန့်ခွန်းပြောကြားစဉ် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပစဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ယခုကဲ့သို့ ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

(နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်၏ မိန့်ခွန်းကို သီးခြားဖော်ပြထားပါသည်။)

ယနေ့ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသူ ဦးထင်ကျော်၊ ဒုတိယသမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသူများဖြစ်သော ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူတို့က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ရှေ့မှောက်၌ ကတိသစ္စာပြုကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်၊ ဒေါက်တာဖေမြင့်၊ သူရ ဦးအောင်ကို၊ ဒေါက်တာအောင်သူ၊ ဦးသန့်စင်မောင်၊ ဦးအုန်းဝင်း၊ ဦးသိန်းဆွေ၊ ဦးခင်မောင်ချို၊ ဒေါက်တာသန်းမြင့်၊ ဒေါက်တာမြင့်ထွေး၊ ဦးကျော်ဝင်း၊ ဦးခင်ခိုင်၊ ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး၊ ဦးအုန်းမောင်နှင့် နိုင်ငံသက်လွင်၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးအဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးညီညီ၊ ဦးမြင့်ဝင်း၊ ဦးမျိုးမြင့်၊ ဦးခင်မောင်ချို၊ ဒေါ်ခင်ဌေးကြွယ်၊ ဦးတွာလ်ကျင်ပေါင်၊ ဒေါ်လှမျိုးနွယ်နှင့် ဦးကျော်ဆန်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးအောင်မြင့်၊ ဦးစိုးရယ်၊ ဦးထွန်းခင်နှင့် ဦးလှတင့်တို့က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

နာယက၏ ရှေ့မှောက်၌ ကတိသစ္စာပြုကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံသို့ ပေးပို့လာသည့် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများ၏ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများ၊ ကြေညာချက်နှင့် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်များကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ သဝဏ်လွှာပေးပို့ကြသူများမှာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင်၊ စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ တိုနီတန် ကင်ယန်းနှင့် စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီရှန်လွန်း၊ တူရကီသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ အာဒိုဂန်၊ အီတလီသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဆာဂျီယို မက်ထရီလာ၊ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ကျူးတန်ဆန်နှင့် ဗီယက်နမ်ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ငုယင် တန်ဇွန်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ မိုဟာမက် အဗ္ဗဒူလာမစ်၊ မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ အယ်လ်ဘတ် ဒေါ့ဇက်ကင်းယက်၊ အက်စ်တိုးနီးယား သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ တိုမက် ဟင်းဒရစ်အီဘတ်၊ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဗလာဒီမာပူတင်၊ ဆွစ်ကွန်ဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ သမ္မတ ဂျိုဟန် အမ်စနိုက်ဒါ အာမန်ဆလိုဗက်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ အန်းဒရစ် ကစ်စကော၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက် ဟွန်ဆန်၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ အိန်ဂျလာ မာကယ်၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စ ရှိတ်ဟာဆီနာတို့ထံမှ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများ၊ ကုလသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာ ဘန်ကီမွန်းထံမှပေးပို့လာသည့် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ကြေညာချက်နှင့် အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ရွန်ကယ်ရီနှင့် အမေရိကန် ကွန်ဂရက်၊ အောက်လွှတ်တော်နိုင်ငံခြားရေးရာကော်မတီ၊ အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ရေးရာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ မက်ဆယ်မွန်တို့ထံမှ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တို့ ဖြစ်ကြသည်။

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၆) ရက်မြောက်နေ့ ကျင်းပသည့် ရက်ကို ထပ်မံကြေညာမည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

